
 
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
              KÖZGYŰLÉSE          

 
VI-16.074/2007. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2007. szeptember 20-án, 
9 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Káli Sándor, Balogh Zoltán, Bartha György, Bazin Géza, Dr.  
Bistei Attila DR. Univ., Cseh László, Csordás Mihály, Doszpoly Orsolya, Fábián 
István, Fedor Vilmos, Fodor Zoltán, Garamvölgyi Attila, Dr. Hardonyi András, 
Horváth Ottóné, Illyés Miklós, Juga György,  Kobold Tamás, Kocsis Levente, 
Kovács Józsefné, Dr. Kovács László, Lenártek András, Dr. Mokrai Mihály, 
Molnár Péter, Nyírő Pál, Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Sebestyén László, Dr. 
Simon Gábor, Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, 
Szűcs Erika, Szűcs Tamás, Tavaszi Zsolt, Dr. Tompa Sándor, Dr. Varga Zoltán, 
Zámbó Tiborné, Dr. Zsiga Marcell Lóránt. 
  
Az ülésről távol maradt: Dr. Hártó György, Hegedüs Andrea, Dr. Kriza Ákos, 
Riba Istvánné, T. Asztalos Ildikó, Dr. Varga László. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésén megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 45 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 35 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kéri a Közgyűlést, 
hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések kerültek benyújtásra: 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  A 38388 hrsz-ú, valamint a 38122/2 hrsz.-ú  

ingatlan használati jogának a Hámori 
Szikla- és Jégmászó Sportegyesület 
részére határozott időre közcélú 
adományként történő átadására  

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 34 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 11 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 



2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc - Térségi Integrált 
Szakképző Központ Kht. Felügyelő 
Bizottsági tagjának megválasztására 

  
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 34 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 11 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat „Energiaváros” pályázat 

benyújtására 
 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester   
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 10 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

 
Polgármester: A sürgősségi előterjesztések után a meghívó szerinti napirendi 
javaslat elfogadásáról történő szavazás következik.  
 
Polgármester: Kérdése, van-e hozzászólás, észrevétel a napirendi javaslattal 
kapcsolatban. 
 

--- 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelembe véve a napirendre felvett sürgősségi előterjesztéseket. 

 
A Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 10 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
tűzött sürgősségi előterjesz-
téseket és az elfogadott 
ügyrendi javaslatokat is. 
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Polgármester: Mielőtt képviselőtársainak adná meg a szót, kéri a testületet, 
hogy a közelmúltban bekövetkezett két közéleti személy halálesetéről 
emlékezzenek meg. 
Életének 84. évében elhunyt Dr. Ditrói Sándor, a Diósgyőri Kórház fül-orr-
gégészeti osztály vezetője, 1988-ban Miskolc város díszpolgára címet kapott a 
várostól. 

Főorvos Úr halálával a város egészségügyének nagy alakja, iskolateremtő 
egyénisége távozott. Jeles kórházszervező, nemzetközileg elismert fül-, orr-, 
gégeorvos volt, aki munkája mellett számos társadalmi tevékenységet végzett. 
Embersége, szakmai tudása meghatározó volt munkatársai számára. 
1970-ben Kiváló Orvos címet kapott, 1976-ban a Munka Érdemrend arany 
fokozatával jutalmazták. 
Ditrói főorvos úr emlékét kegyelettel megőrzik. 
 
Szeptember 10-én közlekedési balesetben elhunyt dr. Rivasz-Tóth Gyula, a 
Keresztény Értelmiségiek Szövetsége miskolci elnöke. 1969-1976 között a 
miskolci Semmelweis Kórházban dolgozott az általános sebészeten, majd a 
gyermeksebészeten. 1976-tól munkahelye a B-A-Z. megyei Kórház GYEK 
gyermeksebészeti osztálya. Ebben az évben nyugdíjazták. Tagja volt a 
Keresztény Orvosok Magyarországi Társaságának. 1997-ben, majd 2002-ben a 
KÉSZ miskolci csoportja elnökévé választották.  
 
Kéri a testületet néma felállással emlékezzenek meg az elhunytakról. 
 

--- megemlékezés után --- 
 
Polgármester: Ezúton szeretné a maga és a Közgyűlés nevében kifejezni 
elismerését Csóka Editnek a miskolci Ifjúság- és Szabadidő Ház kulturális 
menedzserének abból az alkalomból, hogy augusztus 20-a tiszteletére 
átvehette a Wlassics Gyula-díjat. 
 

(Polgármester Úr gratulál és virággal köszönti Csóka Editet) 
 

Szeretne gratulálni Leskó György polgári védelmi alezredesnek, a Miskolci 
Polgárvédelmi Kirendeltség vezetőjének abból az alkalomból, hogy augusztus 
20-a tiszteletére a honvédelem ügye érdekében huzamosabb ideje végzett 
kiemelkedő tevékenységéért átvehette a Szolgálati Érdemjel ezüst fokozata 
kitüntetést. 
 

(Polgármester Úr gratulál és egy üveg itallal köszönti Leskó Urat) 
 
Végül, de nem utolsó sorban szeretném köszönteni Vargha Tibort, Miskolc 
Polgármesteri Hivatala Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 
Főosztály vezetőjét, aki szintén, augusztus 20-ára Magyar Köztársaság Ezüst 
Érdemkereszt Polgári Tagozata kitüntetést kapott. 
 

(Polgármester Úr gratulál és egy üveg itallal köszönti Vargha Tibor Urat) 
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Polgármester: Tájékoztatja a testületet, Szabó Tamás úr, az SZDSZ frakció-
vezetője írásban a következőket jelezte: 
 
„Az SZDSZ frakció Köteles Pétert a Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai 
Bizottsági tagságából visszahívja és javasolja helyébe Botos Margit (3508 
Miskolc Futó u.27.) megválasztását. 
 
Megkérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele a bizottsági tag cseréjére 
vonatkozó javaslattal kapcsolatban. 

--- 
Polgármester: Kéri, hogy szavazzanak arról, hogy a Közgyűlés a mai nappal a 
Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottságba – az SZDSZ-frakció 
javaslatára – Köteles Péter helyett Botos Margitot választja meg: 
 

A Közgyűlés 24 igen, 1 nem, 6 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 14 fő) a javaslatot 
elfogadta és meghozta a 

VI-135/16.705/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Bizottsági tag cseréje 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése – az SZDSZ- frakció javaslatára –  
Köteles Péter helyére, a Városfejlesztési-üzemeltetési és Turisztikai Bizottság 
külső szakértőjének 2007. szeptember 20. napjával Botos Margit-ot választotta 
meg. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
Polgármester: Felkéri Botos Margitot, a Közgyűlés előtt tegye le az esküt. 

 
--- eskü után --- 

 
Polgármester: Nyáron 3 napig Miskolc vízellátásában probléma adódott. 
Ezúton mond köszönetet a Vízmű és a Városgazda helytállásáért és a lakosság 
türelméért. Az új monitoring rendszer működött. Az ivóvízbázis védelmét 
kiemelten kezelik. A város csak a karsztvíz bevonásával tudja az ellátást 
biztosítani. 
Az oktatás területén infrastrukturális fejlesztésekről lehet beszélni, a Ferenczi 
után a Diósgyőri Gimnázium felújítása is befejeződött, az Avasi Gimnázium 
rekonstrukciója elkezdődött. 
Az első hallgatók végeztek a digitális iskolában. 
A panel rekonstrukció folyamatos, napkollektor került kihelyezésre az egyik 
bérházra. 
Számos rendezvény gazdagította a nyarat, a díszelgő fesztivált, a diósgyőri 
vigasságokat emeli ki. 
A kormányzat döntött villamos projekt témában. Véleménye szerint ez a 
beruházás át fogja alakítani a város arculatát és közlekedését. 
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A Miskolci Ipari Park közművesítésére sikerült forrást találni. Október végén a 
Bosch út első üteme átadásra kerül.  
Több pályázat folyamatban van, a Science Parkot emeli ki.  
Napirend előtt szólásra jelentkezett képviselőtársainak adja meg a szót. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megköszöni a kulturális élet támogatását. A 
napokban ünnepelték a miskolci színjátszás 150. évfordulóját. Erre az 
alkalomra jelent meg Dobrossy István szerkesztésében egy kiadvány. Latabár 
Endre volt az első igazgató. Cseh László képviselő úr segítségét megköszöni, 
hiszen így sikerült a Latabár kriptát helyreállítani. 
A Műút első számát szeretettel ajánlja a miskolciak figyelmébe. Zemlényi Attila 
vezetésével valósulhatott meg ez a folyóirat. Kéri a magánszemélyeket is, 
támogassák a lapot. 
Tájékoztatja a testületet, hogy holnap délután Pressburger Imre, az első 
magyar Oscar díjas filmrendező emléktábláját avatják fel a Szentpéteri kapu 3. 
sz. alatt. 
A Miskolci Sétákat Csorba Piroska szerkesztésében olvashatják a miskolciak. 
Az ezerarcú Miskolc kiadványra is felhívja a figyelmet. 
 
Polgármester: A Miskolci Sétákból a kovács történetét emeli ki, aki 
rendszeresen felszaladt a kilátóhoz.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Elmúlt héten megrendezésre került a 
városi egészségnap. 14 szűrővizsgálaton, több mint 2000 ember vett részt. 
Az egészségügyben a prevencióra, az egészségtudatos élet népszerűsítésére 
helyezik a hangsúlyt. 
Megköszöni a közreműködő egészségügyi dolgozók munkáját. 
Szeptember 28-án délután 2-kor kerül megrendezésre a séta a mellrák ellen 
elnevezésű program. Ennek jelképe a rózsaszín, ezért ilyen színű sálat ad át a 
képviselő hölgyeknek. 
 
Polgármester: Tájékoztatja a testületet, Fülöp Józsefné a Magyar Kommunista 
Munkáspárt Miskolc Városi Elnöksége nevében levélben azzal a kéréssel 
kereste fel, hogy petíciót adjon át részére a Közgyűlés keretein belül, a 
Diósgyőri Kórház-rendelőintézet megszüntetése elleni tiltakozásuk jeléül. Nem 
tud arról, hogy megszűnne a rendelőintézet. 
Kéri a testület állásfoglalását abban, hogy a petíciót átvehesse. 

 
A Közgyűlés 33 igen, 0 nem, 1 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 11 fő) a petíció 
átadására felhatalmazta. 
 

Polgármester: Kéri a testület döntsön arról, Fülöp Józsefné felolvassa-e a 
petíciót.  

A Közgyűlés 16 igen, 19 nem, 2 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a javaslatot 
elutasította. 
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Polgármester: Az utolsó kérés, hogy jelenjen meg az Északban, hogyan 
szavaztak név szerint a képviselők a fenti kérdésben. Ez nem az ő hatásköre, 
Fülöp Józsefnének javasolja ezzel a kéréssel az újságot keresse meg. 
 
Fodor Zoltán: 1,5 hónappal ezelőtt megrendezésre került a Díszelgő Fesztivál, 
amit újra szeretné megrendezni. A Haditechnológiai Parkot tervezi életre 
kelteni, egyelőre két ágyú van. A harckocsikról tárgyalnak. 
A fesztivál megrendezésében közreműködő Tánczos Tamás és csapata, Ádám 
Ibolya és munkatársai segítségét megköszöni.  
Az elemgyűjtési projekt folytatódik az AVE támogatásával. 
Az avasi képviselők 22-én megrendezik az Ősz az Avason rendezvényt, melyre 
mindenkit szeretettel vár.  
 
Dr. Szinay Attila: „Gyáva, hazug és erkölcstelen.” Ezekkel a jelzőkkel illette 
júniusban az MSZP frakcióvezetője a Fidesz sajtótájékoztatóján elhangzottakat. 
Lenártek András képviselőtársával valóban azt firtatták, hogy a Hősök tere 
mélygarázs beruházása körül valami bűzlik, nevezetesen egy MSZP-s 
képviselő is érintett. Utal arra, hogy 2005 tavaszán írta ki a Közgyűlés a 
mélygarázs létesítésére a pályázatot. Októberben, zárt ülésen a Közgyűlés két 
cégből álló konzorciumot hozott ki győztesnek. Az előkészítő anyagban 
legalább 240 férőhelyes parkolóról volt szó, a konzorcium ehhez képest már 
csak előreláthatólag 240 férőhelyet vállalt. A mélygarázs megépítése mellett a 
beruházó ajánlatot tett a Hősök terének megvásárlására, erre nem volt 
egyébként külön nyilvános pályázat meghirdetve. Ez a terület a kavicsos rész. 
A határozatban a tulajdonjog nem szerepel. Ezt követően Juga Györggyel 
megpróbálták a szerződéseket megismerni és megdöbbentő dolgokat találtak. 
134 autó parkolására alkalmas a garázs. A mélygarázs ugyanannak a cégnek a 
tulajdonába került, mint a kavicsos rész. Hogyan alakulhattak így a dolgok? 
A Heti Hírnökben az építtető egyik képviselőjével megjelent egy interjú amiből 
kiderült ez az ember nem más, mint Csordás Mihály sógora. A belváros 
legfrekventáltabb területén ez a cég áron alul jutott ingatlanhoz. 
Csordás Mihály nem jelentette be érintettségét az ügy tárgyalásakor, ez 
szerinte törvénysértő magatartás. 
A felszíni munkát végző cég tárgyalásos közbeszerzés útján kapta a megbízást. 
Kérdése, tudott-e Polgármester úr az említett érintettségről. Megfelelő-e, hogy a 
fele valósult csak meg a garázs férőhelyeiből?  
Az ÁSZ-hoz fordulnak kivizsgálási kérelemmel. Csordás Mihálynak le kellene 
mondania a mandátumáról.  
 
Polgármester: A zárt ülésen valamennyi érintett és képviselő részt vesz, a 
meghozott döntések az ülést követően nyilvánosak. Maga a vita nem tarozik a 
nyilvánosságra. Egyes képviselők egyébként a zárt ülés témáit is kiviszik, így a 
zárt ülés csak jelkép Miskolcon.  
A műszaki problémát már korábban is vázolta. A Pece patakról van szó, ami 
akadályozza a kétszintes parkoló létesítését.  A kavicsos rész alatt is folyik a 
patak.  
Az érintettségről nem tájékozódott, ezt nem ismerte. A megvalósult projekt 
összességében az egyik legjelentősebb. 
Mivel a Fidesz lépett az ÁSZ felé, tehát ha van valami hiba, derüljön ki ebből a 
vizsgálatból. 
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A titkok városával riogat a Fidesz, de azt azért el kell mondani, hogy ez a titkok 
városa szépen fejlődik. 
 
Horváth Ottóné: A Ferenczi 1,1 milliárdos, a Diósgyőri Gimnázium 750 milliós, 
az Andrássy 807 milliós beruházás keretében újult meg. Az Avasi 
rekonstrukciója folyamatban van. Bízik abban ez a pozitív folyamat nem áll 
meg.  
Ismételten meghirdetik a Miskolc Város Ösztöndíjasa pályázatot.  
Az autisták elhelyezésének kérdésében döntöttek. A város felhatalmazást adott 
az integrációra, amit problémamentesen sikerült végrehajtani.  
 
Molnár Péter: A közszféra, a közalkalmazottak nehéz helyzetben vannak az 
elbocsátások és a fizetések reálértékének csökkenése miatt. A beiskolázási 
támogatást a közalkalmazottak idén már nem kapták meg.  
Az árak uniósak, de a fizetések messze elmaradnak ettől.  
Az októberi statisztikákból lehet majd látni milyen hatásai vannak az 
integrációnak, a pedagógus elbocsátásoknak. A konyha átalakítás problémái is 
érezhetőek. 
Egy volt tanítványa, aki igen rossz tanuló volt elújságolta neki a minap, hogy 
sikerült elhelyezkednie Miskolcon. Szomorú, hogy egy közalkalmazotthoz 
képest 40%-kal keres többet ez a fiatalember egy barkács áruházban. Nem az 
a baj, hogy ő ennyit keres, inkább az, hogy a pedagógusok milyen keveset. Az 
OECD jelentése is ezt támasztja alá. 
 
Polgármester: Súlyos problémákat vázolt képviselő úr az előzőekben. A 
gyermeklétszám csökken, ez összetett dolog, de tény. A 70-es évekhez képest 
drasztikus a csökkenés.  
Azt azért figyelembe kell venni, hogy a pedagógusok között minőségi 
különbségek vannak, ez viszont a bérekben nem tükröződik vissza.  
Az oktatásban stílusváltásra és a képzési struktúra átalakítására van szükség.  
 
Nyulászy Istvánné: Hejőcsabán a Gárdonyi Géza Művelődési Ház 
megújulását pozitívan értékeli. Célja, kulturális programokkal megtölteni a 
házat. Köszönetet mond mindazoknak, akik hozzájárultak a felújításhoz. 
 
 

 7 



1. napirend tárgya: Javaslat az Önkormányzat 2007. évi költségvetési 
előirányzatainak I. félévi módosítására. Tájékoztató 
az Önkormányzat 2007. I. féléves gazdálkodásáról. 
Javaslat az Önkormányzat 2007. évi 
költségvetésének I. félévi korrekciójára 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az államháztartási törvény és a kapcsolódó jogszabályok írják 
elő az önkormányzatok számára, hogy az önkormányzat I. féléves 
gazdálkodásáról a képviselőtestületet tájékoztatni kell. E törvényi 
kötelezettségüknek tettek eleget a beszámoló elkészítésével. 
A Közgyűlés az eredeti költségvetésben 47,9 milliárd Ft bevételi, kiadási 
előirányzatot hagyott jóvá. Ez az összeg június végére 57,3 milliárd Ft-ra 
emelkedett. A növekmény jelentős része – több mint 6,6 milliárd Ft – a 2006. 
évi pénzmaradvány költségvetésre történő ráépítésével függ össze. Emellett 
jelentős nagyságrendben részesültek a központi költségvetésből olyan 
feladatokhoz, célhoz kötött támogatásokban, melyeket az eredeti költségvetés 
még nem tartalmazhatott. A félév végi előirányzatok kialakulásához 
hozzájárultak még az elnyert pályázatok, valamint az intézmények saját 
hatáskörű előirányzat módosításai is. 
A bevételek teljesítése az I. félévben hitelfelvétellel együtt 52 %, mely az előző 
évektől magasabb teljesítést mutat. A kedvező teljesítésben a gazdálkodás 
alapjául szolgáló bevételek – SZJA, állami támogatás – időarányos, illetve azt 
némileg meghaladó teljesítése, valamint néhány egyéb bevételi nem – helyi 
adók, illetékek, gépjárműadó – kedvező, időarányost meghaladó teljesítése 
játszik szerepet. A helyi adóknál és az illetékeknél előreláthatólag éves szinten 
is többletbevétellel számolhatnak, melyet majd a tényleges realizálás esetén 
később építenek be a költségvetésbe. 
Bevételi oldalon jelentősebb elmaradás az időarányoshoz képest a felhalmozási 
és tőkejellegű bevételeknél jelentkezik. Alacsony a MIK ZRt. 
ingatlangazdálkodással kapcsolatos befizetése. Az ingatlanértékesítések 
esetében a közgyűlési kijelölést követően hosszadalmas az előkészítési és 
szerződéskötési munkafázis, ez okozza az alacsony teljesítést. A gázközmű 
vagyonnal kapcsolatos államkötvények értékesítését – mivel kamatozó 
értékpapírról van szó – egyelőre nem tervezték. A kötvények egy része 
augusztusban már lejárt, visszavásárlása megtörtént, az összeget (450 millió 
Ft) átutalták az önkormányzat számlájára. A fennmaradó rész értékesítésére is 
csak akkor kerül sor, ha azt a likviditási helyzet feltétlenül indokolja. 
A félév végéig összességében 1,1 milliárd Ft hitel igénybevételére került sor, 
melyből 700 millió Ft működési feladatokhoz kapcsolódott, míg közel 400 millió 
Ft az előző évről húzódott át, fejlesztési feladatokhoz. Ez utóbbi a 
pénzmaradvány elszámolás része. 
Összességében elmondható, hogy a félév folyamán bevételi oldalon probléma 
nem volt, a központi támogatások, a saját bevételek, az intézmények 
bevételeinek időarányost meghaladó teljesítése, valamint hitel felvétele 
biztosították a feladatellátás feltételeit.  
A kiadások I. félévi pénzügyi teljesítése 54,4 %, 31,2 milliárd Ft. Ezen belül a 
működési kiadások realizálása 56,8 %, némileg időarányos feletti. A 
beruházások teljesítése összességében 45 %-os, míg a felújításoké 44 %-os. 
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Ez lényegesen kedvezőbb az elmúlt évek adatainál (2005-ben 16,4 %, míg 
2006-ban 31,5 % volt a beruházások pénzügyi teljesítése félévkor). Ez 
alapvetően azzal függ össze, hogy 2006 végén, illetve 2007. I. félévében 
fejeződött be több olyan, évek óta folyamatban lévő nagyberuházás, melyek 
pénzügyi teljesítésének egy része az I. félévben jelentkezett.  
Az intézményi működési kiadásokon belül a személyi kiadások és járulékaik 
teljesítése 53 %, ami a 13. havi juttatást is figyelembe véve időarányosnak 
tekinthető. A dologi kiadások teljesítése 66,7 %-os, mely meghaladja az 
időarányost. Az I. félévi magasabb élelmezési napok száma és hosszabb fűtési 
idény mellett az év elején jelentős nagyságrendű áthúzódó számla került 
kifizetésre. A dologi kiadások teljesítésénél ugyanakkor meg kell említeni azt is, 
hogy néhány területen, például a kulturális intézményeknél a szezonális jelleg 
miatt eltérő az időarányos teljesítés.  
Az intézmények jelentős részénél az időarányost meghaladó teljesítésekre 
fedezetet nyújtott a saját bevételek kedvező teljesítése, hiszen előírt saját 
bevételeik túlnyomó részét a félév végéig beszedték.  
Mindezeket figyelembe véve is az intézmények egy részénél év végén 
túlfinanszírozásra kerülhet sor. Ennek mértékét, illetve nagyságrendjét azonban 
ma még nem lehet pontosan meghatározni, a gazdálkodást természetesen 
folyamatosan figyelemmel kísérik.  
A Polgármesteri Hivatal működési kiadásait tekintve csak röviden egy területre 
szeretnék kitérni, ez a szociális ágazat. E területen néhány tétel 
vonatkozásában – rendszeres szociális segély, helyi rendelethez kapcsolódó 
lakásfenntartási támogatás – jogszabályi változás következtében úgy tűnik, 
nem lesz elég a rendelkezésre álló előirányzat. A változások mindkét esetben 
bővítették a jogosultak körét, másrészt az öregségi nyugdíjminimum – melyhez 
a segélyek jogosultsága van kötve – tárgy évben két ízben is emelkedett. A 
helyi rendelethez kapcsolódó lakásfenntartás szabályozását a Közgyűlés 2007-
ben újra tárgyalta, azonban ennek hatása majd csak a 2008. évi költségvetés 
készítésénél lesz érzékelhető. E tételeket a III. negyedéves korrekció 
készítésénél át kell tekinteni, s amennyiben szükséges, további előirányzatot 
kell biztosítani elsősorban belső átcsoportosítással. 
Összességében a félév folyamán a feladatok megvalósításához a szükséges 
fedezet rendelkezésre állt, a befolyt bevételek biztosították a kiadások 
teljesítését. 
Néhány mondatban érinti a költségvetés korrekcióját is. 
A korrekciós előterjesztés döntő hányadában kiadási előirányzatokon belüli 
előirányzat módosításra tesz javaslatot. Ennek egy része a Polgármesteri 
Hivatal előirányzatai közötti átcsoportosítás, más része „technikai” jellegű, a 
Polgármesteri Hivataltól a feladatot ténylegesen ellátó intézményhez történő 
lebontás. Emellett javasolja az előterjesztés néhány bevétellel összefüggő 
változás átvezetését, valamint néhány kisebb volumenű többletigényhez 
fedezet biztosítását, döntően az általános tartalék terhére. A korrekció a 
költségvetés bevételi-kiadási egyensúlyát nem befolyásolja. 
Kéri az előterjesztések megtárgyalását, valamint azt követően a rendeletek 
megalkotását és a határozati javaslat elfogadását. 
 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Pénzügyi Bizottság 4 igen, 2 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság 5 igen, 2 nem és 

0 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság 5 igen, 3 nem és 0 tartózkodó 

szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság 4 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
Szilágyi Gizella: Szóbeli kiegészítésében elmondja, a szociális és sport 
fejezeteket nézték elsősorban és megállapították, hogy az intézmények 
korrekten gazdálkodnak. A bizottsági vitában felmerült, hogy a lyukói 
program, melyhez 5,9 millió Ft-ot rendeltek, de többre volna szükség. Kéri 
a szükséges fedezet biztosítását.  

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szebeni Péter: Az MSZP frakció álláspontját ismerteti. Törvény kötelezi az 
önkormányzatot a félévenkénti beszámolásra. A korrekcióban a szükséges 
módosításokat vezetik át.  
Márciusban egyensúlyteremtő költségvetést fogadott el a testület. A tartalékok 
feltárása fontos, hatékonyságra van szükség. A bevételek teljesítése 
arányaiban jobb, mint a 2006-os év ugyanezen időszakában. 
A személyi jövedelemadó és a gépjárműadóból származó bevételek 
túlteljesítettek, az idegenforgalmi adónál van elmaradás, ami majd a második 
félévben jelentkezik.  
Az intézmények bevételének teljesítése az időarányosat meghaladja.  
A feladatok ellátása 54% körül mozog. A kiadások 36,4 %-a a polgármesteri 
hivatalnál, 63,6 %-a az intézmények gazdálkodási körében realizálódik. 
Az intézmények első féléves gazdálkodása összességében kiegyensúlyozott 
volt.  
A két városi kórház finanszírozásának megváltozása miatt a szállítói tartozás 
felhalmozódott, így szükséges volt július 1-jétől önkormányzati biztost kijelölni. 
48 önállóan gazdálkodó intézmény működik jelenleg Miskolcon. 
A dologi kiadás teljesítése meghaladja az időarányost.  
Beruházási feladatkörben 11,4 milliárdról lehet beszélni, 45,3 %-ot ebből 
realizáltak is. A panelrekonstrukciót, a Hősök tere beruházást emeli ki. 
A korrekcióval kapcsolatban elmondja, pályázatokból 100 millió Ft-ot nyertek az 
első félévben. A többletigények kezeléséről is intézkedni kell, döntően az 
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általános tartalék terhére. A vízkár elhárítását, a konyhák átalakítását, stb. 
említi. 
A korrekció pontosan vezeti át az időközbeni előirányzat-változásokat.  
Az MSZP frakció az előterjesztés elfogadását támogatja.  
 

--- Az ülést Szűcs Erika alpolgármester asszony vezeti. --- 
 

Garamvölgyi Attila: A KDNP frakció álláspontját ismerteti. A frakció már a 
költségvetés elfogadásakor is előadta az aggályait.  
A bevételei oldalt megvizsgálva azt hihetnék, minden a legnagyobb rendben 
van. Több helyi adó, illeték, nagyobb teljesítési arány. A terhek csökkenése 
mégsem érzékelhető. 
Sajnos újabb folyószámlahitelhez folyamodik a város. A működési költségekre 
például 700 millió hitelt kellett felvenni. 
Szerinte nem csak az intézményekkel van baj. Az intézményi hálózat 
működtetését nem mondaná kiegyensúlyozottnak. Utal a kórházakba kijelölt 
önkormányzati biztosra.  
A főzőkonyhák átminősítése melegítő konyhává az ízek eltűnését, a személyes, 
családi hangulat eltűnését eredményezte. 
A szociális funkcióra sokat költ a város, ez igaz.  
Az adósságspirál továbbgyűrűzik. Sajnálja, hogy a hitel jelentős mennyiséget 
tesz ki a város költségvetésében. 
Nem érti, hogy a magasröptű fejlesztési elképzelések mellett miért kell 
hatalmas kölcsönöket felvenni a működtetésre. 
Kérdése, biztos-e az, hogy jó irányban haladnak. 
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 

Lenártek András: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. Ha csak az első 
féléves teljesítést és a módosításokat nézik, akkor megállapítható, hogy 
rosszak a tendenciák. Szélesebb sávban is érdemes megnézni az okokat. Már 
a költségvetés elfogadásakor is a hiánynövekedés, az eladósodás és a 
működési elbizonytalanodás irányvonalai látszódtak. A hitel egyre nő. 
Az okokat érdemes vizsgálni. Olyan mértékű fejlesztésekbe kezdett a 
városvezetés, amely meghaladta a költségvetés erejét. Valóban tetszik a 
miskolciaknak a fejlődés, de ennek ára van. A képviselőknek felelősségük van 
abban, hogy addig nyújtózkodjon a város, ameddig a takarója ér. A kölcsönöket 
vissza kell fizetni.  
Más városnál 4 milliárdos fejlesztési, munkateremtési hitel még jóváhagyható, 
de amikor már működési hitelről van szó, az elgondolkodtató. 
A hitel mellett kötvénykibocsátásról is szó van, év végére 20 milliárd Ft lesz az 
adósság. 
A működési bizonytalanságnak már tavaly is voltak jelei, már akkor szükség volt 
hitelfelvételre. Figyelmeztető jelnek tartja, hogy a szociális kiadások megnőttek. 
2006-hoz képest terv szinten az első félév kisebb költséggel lett meghatározva, 
tény szinten pedig az előző évet meghaladják. Saját maguk terveihez képest is 
nőttek a működési költségek, ez is a bizonytalanság jele. 
A racionalizálással, a szűkülő intézményhálózattal együtt a minőség romlása is 
megjelenhet. Az elbocsátások a munkanélküliség helyzetét tovább rontja. 
A Fidesz frakció az előterjesztés elfogadását nem támogatja. 
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Szabó Tamás: Az SZDSZ frakció álláspontját ismerteti. A költségvetésnek van 
két nagy kötete, ami leírja a bevételek és kiadások alakulását. Szigorúan erre 
korlátozódva elmondható, hogy a költségvetés a terveknek megfelelően haladt. 
Az is megállapítható, hogy lényeges plusz feladatokat nem vállalhatott az 
önkormányzat az elfogadás óta, hiszen plusz bevételek nincsenek.  
A város saját erején felül vállalt költségeket, ez igaz.  
A működési kiadások tekintetében nem sikerült javítani a deficites helyzeten. A 
nagy rendszerek átalakítása sok esetben a színvonal csökkenését 
eredményezik. Az étkeztetés átalakítása azért vált szükségessé, mert az 
eredeti konstrukciót nem tudta a város finanszírozni.  
Véleménye szerint a megoldásról kellene beszélni. 
 
Kobold Tamás: Reagál az MSZP frakcióvezetője által előadottakra, miszerint 
az állami reformintézkedések következtében megtakarításokat kell eszközölni. 
A reform nem megtakarítás, hanem jobbítás, minőségi változás, ha kell plusz 
költségek árán is. 
Szabó Tamásnak igaza van, változtatni kell, de mindenhol azt hallja, hogy ezt a 
költségek csökkentésével akarják megvalósítani. Van más járható út is.  
450 millió Ft-ot tudtak a Semmelweis Kórháznak adni, tehát valahol csak van 
pénz. 
9,9 milliárd Ft-tal nőtt a bevétel. Az a probléma, hogy ennek a 71%-át az 
áthúzódó feladatok finanszírozására kell költeniük.  
A fenntartható fejlődés ma Miskolcon nem biztosított, a versenyképesség 
csökken, a megtartó és eltartó képesség folyamatosan romlik. 
Az önkormányzati cégeknél és az intézményeknél az önkormányzat szinte 
gerjeszti a munkanélküliséget. Ezzel párhuzamosan a város nem tesz semmit a 
munkahelyteremtésért. 
A nettó átlagkeresetek 0,5%-kal nőttek. Csak Nógrádban rosszabbak a számok, 
ez elgondolkodtató. 
Munkahelyekre és jövedelemteremtő beruházásokra van szükség. 2,5%-kal 
csökkent az elmúlt fél évben a foglalkoztatottak száma.  
Jelenleg az önkormányzatot tétlenség jellemzi. A város költségvetésének rossz 
állapotát nem a mostani reformnak nevezett intézkedések eredményezték, ezt 
majd jövőre érzik majd.  
A jövő problémáját a megélhetés biztosításában látja.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a testületet, a benyújtott 
módosítóját visszavonja.  
A térfigyelő kamerák bővítése a jövő közbiztonságának záloga. A lakosság 
biztonságérzetét növelhetik ezáltal. Péterfalvi Attila ombudsman állásfoglalása 
is azt támasztja alá, hogy kamerákat csak a rendőrség és a közterület-
felügyelet üzemeltethet. 
Martin-kertvárosban 3 kamerát jelentene a térfigyelő rendszer, amely 4 millió Ft-
os beruházással járna. 200.000 Ft az éves karbantartási díj. 
Bűnmegelőzésen túl a kamerák a forgalomfigyelésre is alkalmasak.  
 
Polgármester: Az ombudsman állásfoglalását ki kell kérni a személyiségi jogok 
megsértésének elkerülése érdekében. 
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Tavaszi Zsolt: A Semmelweis Kórház Szülészetének rekonstrukciója el sem 
kezdődött, úgy, hogy a Diósgyőri Kórház Szülészete már januárban bezárt. A 
rekonstrukció ideje alatti feladatellátás szerinte nem lesz zökkenőmentes. 
A kerékpárút Csabai kapu - Népkert vonalon megvalósult az első félévben, 
korrekt lebonyolítással, kivitelezéssel. Fontosnak tartja a kerékpárutak bővítését 
napirenden tartani. 
A Szilágyi Dezső Iskola parkolási gondjainak megoldását abszolválták a 
költségvetésben. Kérte a júniusi Közgyűlésen, hogy nyáron készüljön el ez a 
beruházás, de érthető okok miatt csak most fogják elkezdeni a munkálatokat. 
Kéri, a balesetek megelőzése érdekében a beruházás alatt gondoskodjanak a 
közlekedés megszervezéséről. 
A kátyúzást és a táblázást már több ízben kérte a Lévay József és a Mikes 
Kelemen utcákon. Az igény már kétszer elment a Városgazdához. Szerinte 
gördülékenyebb volt az ügyintézés, amíg a hivatal osztálya végezte ezeket a 
munkákat. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  A hozzászólásokat áthatotta a 
város iránti aggodalom. A városok fejlődésében verseny van jelenleg. A termelő 
szféra 30%, a szolgáltató szféra 70%. A szolgáltatásoknál is van 
nézetkülönbség. Amelyik város hosszú ideig nem fejlődik infrastrukturálisan, a 
dinamizmusban is lemarad. Ehhez szorosan köthető az oktatás, a 
munkaerőpiac. A munkanélküliség együtt él a munkaerő kereslettel. A 
szerkezet nem biztosítja a folyamatos munkához jutást. Sok munkanélküli van 
azzal egyidejűleg, hogy bizonyos szakmákban meg hiány van. 
A város bevételi struktúrája is átalakításra szorul. Az elvándorlás fékezése 
fontos feladat. 
Az adósságtehernél fontos szempont, hogy a folyó kamatokat tudja-e fizetni a 
város. A külső feltételek nem kedveztek, ez tény, az országos gazdasági állapot 
lecsapódik helyi szinten is.  
Miskolc versenyképességét kell fejleszteni.  
 
2. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzat vagyonának 

meghatározásáról, a vagyon feletti rendelkezési és 
tulajdonosi jogok gyakorlásának szabályairól, a 
vagyongazdálkodás rendjéről, valamint a vagyon-
kimutatási rendszer kialakításáról szóló 1/2005. 
(II.10.) sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az Önkormányzat és a közműszolgáltatók (ÉMÁSZ, TIGÁZ) 
között több éve álláspontkülönbség van abban a kérdésben, hogy ha a 
közműszolgáltató az önkormányzati tulajdonú közterületen vezetéket, vagy 
egyéb felépítményt kíván elhelyezni, megilleti-e az önkormányzatot 
tulajdonjogának korlátozása miatti kártalanítás. 
Jelen rendeletmódosítás a több éves tárgyalássorozat lezárásának tekinthető 
és egy olyan kompromisszumos szabályozást tartalmaz, amelyet minden fél 
elfogadott. A napirendhez egy előterjesztői módosító javaslat került benyújtásra, 
ami adminisztrációs hiba korrigálására vonatkozik. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 

hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
56/2001. (XII.12.) sz. önkormányzati rendelet 
módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A rendelet-módosítás indoka, hogy a települési szilárd 
hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
56/2001. sz. rendelet 14. §-a nincs összhangban a hulladékgazdálkodásról 
szóló törvény rendelkezésével, mert a díjhátralékon túl az azzal 
összefüggésben megállapított késedelmi kamat, valamint a behajtás egyéb 
költségei is köztartozásnak minősülnek. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását 
 Pénzügyi Bizottság 5 igen, 1 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság  támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
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Vitában hozzászólók: 
 
Tavaszi Zsolt: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. A frakció támogatja az 
előterjesztés elfogadását és a jogharmonizációt is. Ha a lakosság nem fizeti ki a 
szemétdíjat, az köztartozásnak minősítve behajthatóvá válik. 
A jogharmonizációval kapcsolatban megjegyzi a távhő rendelet és a távhő 
törvény nincs összhangban egymással, ezt már a Közigazgatási Hivatal is 
megállapította. A törvény engedi a leválást, a rendelet tiltja.  
 

--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester  úr vezeti. ---- 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.   
 
4. napirend tárgya: Javaslat a háziorvosi és fogorvosi körzetekről szóló 

24/2002. (VI.10.) sz. rendelet módosítására 
 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
5. napirend tárgya:  Kultúra Magyar Városa pályázat benyújtása 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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6. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Egészségügyi Központ 
létrehozására  

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg 
szóbeli kiegészítését.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: 2000. június 7-én kelt levélből idéz, 
melyben Alakszainé dr. Oláh Annamária alpolgármester asszony tett javaslatot 
az Erzsébet Egészségügyi Központ létrehozására. Olyan, mintha ma íródott 
volna.  Most 2007-ben nem lehet tovább halogatni a döntést. A szakemberek 
pártatlanul kialakították véleményüket. A forma korszerűsítéséről van szó. A 
részletekről lehet vitatkozni, de abban egyet kell érteniük, hogy a két intézmény 
összevonásával fenntartható, korszerű modern egészségügyi fekvő- és 
járóbeteg ellátó rendszert erősítenek meg és építenek fel Miskolcon.  
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 

 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. Az 

Egészségügyi Ad Hoc Bizottság is egyetért az összevonással, a 
racionalizálás irányával. 

 Pénzügyi Bizottság 4 igen, 2 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta 
az előterjesztés elfogadását. 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem és 3 tartózkodó szavazattal 
támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Tájékoztatja a testületet, az önkormányzati biztos, a városi 
főorvos, Dr. Szalkai Iván az ülésen jelen vannak. Megnyitja a napirendi pont 
vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Szinay Attila: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. Véleménye szerint ez 
az előerjesztés évtizedekre meghatározza Miskolc város egészségügyének 
helyzetét.  
Sem országos, sem helyi szinten a Fidesz nem támogatja a romboló 
folyamatokat, amelyek az egészségügyet mostanában érik. Ma rosszabb az 
egészségügy helyzete, mint pár évvel ezelőtt. Kérdése, mikor beszélt az MSZP 
összevonásról, leépítésről, vizitdíjról. Nincs az önkormányzatnak és a 
kormánynak sem felhatalmazása ilyen lépések megtételére. 
A reformnak nevezett leépítés sorozat a folyamatos pénzelvonások eredménye. 
A kormányzat folyamatosan pénzt von ki az egészségügyből, ez látszik az 
önkormányzati biztos beszámolójában is. 
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Érdemes az emberek véleményét is meghallgatni, például úgy, hogy fél órát 
eltöltenek egy vizitdíj automata mellett. 
A szülészet áthelyezése azzal járt, hogy a műtétek Diósgyőrben veszteségessé 
váltak ezért meg kell fontolni a műtők áthelyezését is.  
Nincsen OEP szerződése jelenleg a szűrő centrumnak. Úgy volt, az OEP 
befogadja ezt a létesítményt, de az átadást követően erről már nem volt szó. 
Január 1-jétől új TB rendszer lesz, de még nem lehet arról hallani, miben 
állapodnak meg a koalíciós partnerek.  
Tudja-e valaki, hogy az összevonás mire is lesz tulajdonképpen gyógyír? Mi 
lesz az orvosok ügyleti rendszerével?  
Az önkormányzati biztos munkáját alaposnak minősíti.  
 
Molnár Péter: A KDNP frakció álláspontját ismerteti. Ami az egészségügyben 
országosan és helyi szinten történik, az több mint aggályos. A kormánypártok 
mintha észre sem vennék, hogy emberi sorsokkal játszanak. A tiltakozások 
látszólag elhalóban vannak, de ez csak a látszat, mivel a média kellő súllyal 
már nem foglalkozik ezzel a témával, de az emberek továbbra is elégedetlenek. 
A kormányzati döntések miatt került Miskolc is kényszerpályára. A KDNP a 
javaslatra nemmel szavaz. A városnak nincs hosszútávra vonatkozó 
egészségügyi stratégiája. Nem érti, miért nem a fejlesztési tervvel kezdték az 
átalakításokat.  
Hosszú távon a mai döntés elfogadása a Diósgyőri Kórház ellehetetlenítését 
eredményezheti.  
Kórházösszevonásról nem szólt az MSZP választási kampánya, az emberek 
joggal csalódottak. Kik a felelősek azért, hogy itt tart az egészségügy? Mi a 
garancia arra, hogy jövőre nem lesz az integrált formában is gazdasági 
nehézség? Kapkodást, fejetlenséget és előkészítetlenséget tapasztal. 
Állások szűnnek meg, amelyek mögött emberi sorsok állnak. Diósgyőrben a 
traumatológia veszteséges a szülészet megszűntetése óta. Hogy áll a 
Semmelweis szülészetének megújulása? 
Véleménye szerint a két kórház egy központtal is veszteséget fog termelni. 
A Szent Ferenc Kórházban az emberek jó ellátást kaptak. Ma azt tapasztalják, 
hogy megszűnt az ellátás és a Semmelweisben nem ugyanaz a minőség. 
Az Egészségügyi Központban a felszabaduló ingatlanokat majd az 
Önkormányzat értékesíti, legalábbis az előterjesztésben ez szerepel. Mi lesz a 
Diósgyőri Kórházzal, a korábbi felújításokkal? 
 
Kobold Tamás: Az előterjesztést áttanulmányozta és szakértőkkel konzultált a 
témában az álláspontja kialakításakor. A két kórház összevonása nem ördögtől 
való, ebben konszenzus van. A gond abban áll, hogy ezt a célkitűzést nem látja 
szakmai adatokkal alátámasztva.  
Fő vonulatnak a racionalizálást jelent, ami üzletiesedést takar. Az ellátást nem a 
bevétel ismeretében kell megszervezni, hanem az ellátási igény szerint. Itt a 
gazdaságosság és a szakmaiság közötti ellentét látszik.  
Szerinte nem szükséges telephely igazgató. Az új intézmény igazgatójának 
kinevezését nem támogatja a két intézmény összevonása előtt meglépni.  
A regionális centrumok változatlan finanszírozási formában veszteséget fognak 
termelni. A sürgősségi osztályt egyébként mai napig nem fogadta be az OEP. 
A tapasztalatok nem azt támasztják alá, hogy a leírt struktúraváltás a 
veszteségtermelést csökkentené. 
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A városi kórházak havi 100 millió Ft veszteséget termelnek. Ha az 
önkormányzat nem tesz be 500 millió Ft-ot, beüt a krach.  
Az előterjesztés által ígért komplex ellátást nem fogja tudni nyújtani a centrum. 
Nem a vezető szerepet kellene megcélozni, arra már ott van a megyei kórház. 
A jó betegellátás lehetne a legfontosabb cél. 
A két intézményt érintő létszámleépítést aránytalannak tartja.  
Az informatika egységesítése az egészségügyben fontos. 
Az összefoglaló részből derül ki, hogy a teljesítmény volumen korlát növekedést 
és fejlődést gátló tényező. Azon meglepődött, hogy alpolgármester asszony 
teszi ezt a kijelentést. Miért nem tett ez ellen országgyűlési képviselőként?  
Ügyrendi javaslata, legyen kétfordulós tárgyalás ebben a témában. 
 
Polgármester: Öt perces szünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 15 igen, 20 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 10 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 

 
Szabó Tamás: Az SZDSZ frakció álláspontját ismerteti. A frakció támogatja a 
javaslatot. Már 1992-ben tettek arra javaslatot, hogy két telephelyen, de egy 
kórház működjön.  
A Fidesz azért nem támogatja, mert a jelenlegi önkormányzatnak nincs 
felhatalmazása e lépés megtételére. A hatalmas kintlévőség kezelésére van 
felhatalmazásuk? Mit kezdenek a működési hiánnyal? 
Kobold Tamás azt mondta, hogy az ellátási igények szerint kell megszervezni a 
szolgáltatást. A kiadások meghaladják a bevételeket, az önkormányzatnak 
ezzel foglalkoznia kell. 
A működési kiadásokat nem lehet tovább növelni. A hiányt sürgősen le kell 
építeni.  
Az ellátó rendszer hatékonyságának növelését kell célul tűzni, amely 
átalakítások nélkül nem lehet működőképes. 
Szükség van Miskolc egészségpolitikájának az átalakítására. Újra kell 
pozícionálni a miskolci egészségügyi intézményeket, át kell gondolni, milyen 
szolgáltatásokra képes a város, melyeket tudja finanszírozni. 
Tévesnek ítéli meg azt, hogy párhuzamosan kialakítsanak ellátó rendszereket. 
A megyei kórházban jól működő rendszer mellett miért akarnak bizonyos 
ellátási formákat a Semmelweisben is kialakítani? 
 
Dr. Kovács László: Sajnálja, hogy elutasította a testület a kétfordulós 
javaslatot. A helyzet szerint drámai a helyzet.  
Nem lett volna haszontalan szélesebb politikai egyeztetést lefolytatni. A döntés 
súlyához képest az előkészítő munkát kevésnek tartja. 
A finanszírozási és érzelmi oldaláról is meg kell vizsgálni a dolgot. A biztos 
jelentését egyébként korrektnek tartja. A kialakult helyzetben célszerűnek tűnik 
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az egy központ alá rendezése a két kórháznak. A biztos jelentéséből jövőbeni 
tervekre lehet következtetni, de a hatásokról nem szól az előterjesztés.  
A finanszírozásnál, ha meglépi az önkormányzat a biztos által javasolt 
lépéseket meg kellene nézni milyen veszteségminimalizálással fog ez járni. 
Jelen finanszírozás mellett 20-50 millió közé tehető a havi hiány a 
veszteségminimalizálást követően. 
Jelzésértékű, hogy az ad hoc bizottságot újra felállították.  
Ha lenne garancia arra, hogy van lehetőség bizonyos struktúrák megtartása 
melletti átszervezésre, a döntés támogatható volna. Ezért kellett volna a témát 
még egyszer átbeszélni. 
 
Dr. Hardonyi András: 25 évet a Diósgyőri Kórházban, 9 évet a Semmelweis 
Kórházban töltött el. 1992-ben már szó volt az egyesített kórház létrehozásáról. 
1996-ban Horn Gyula által jegyzett kormányrendelet tett javaslatot a 4 kórház 
profiltisztítására. Ha ez megvalósult volna, 3,3 milliárdot kapott volna a város 
egészségügyi fejlesztésre. Ezt követően Alakszainé dr. Oláh Annamária 
javasolta az Erzsébet Egészségügyi Központ létrehozását.  
Látható, az előzmények évekre tekintenek vissza, ezért nem érti, miért kellene 
két fordulóban tárgyalni az előterjesztést.  
Debrecenben egy klinikai tömb van és egy megyei kórház. Nyíregyházán 
megyei kórház működik. Lehetne sorolni a példákat. Megyei székhelyű 
városokban nincs városi fenntartású kórház. Miskolc helyzete speciális. 
Úgy gondolja, meg kell találni azokat az egységes szempontokat, amelyek 
mellett a nívós betegellátás biztosítható. Az aktív sebészeti jellegű osztályok 
aneszteziológiával, intenzív osztállyal mindig is drágábbak lesznek. 
A Megyei Közgyűlés most döntött a Csanyik értékesítéséről, hogy a csillagpont 
kórháznak legyen önrésze. Ha lesz csillagpont kórház, újból kell gondolni város-
megye egészségügyi kapcsolatát  
 
Juga György: Az orvosi szakmához nem ért, ez tény, de betegként érintett 
lehet bárki. Most arról kellene beszélni, miért van várakozólista, miért maradnak 
el műtétek, miért kell otthonról bevinni a betegeknek a gyógyszert. Ezt bárki 
megtapasztalhatja.  
Az egészségügy mai helyzetéről a kormány tehet, hiszen elzárta a pénzcsapot, 
ellehetetlenítve ezáltal a kórházakat.  Világos, hogy a városi kórházak csődben 
vannak.  
A teljesítmény volumen korlát is tipikus korlátozó tényező, ami jelzi, hogy az 
ország kasszája is deficites. 
Abban van felelőssége a kormánynak, a parlamenti képviselőknek, hogy ez a 
helyzet egyáltalán bekövetkezett. 
A betegeket nem érdekli, milyen fenntartású kórházban látják el, vagy, hogy mi 
a helyzet Nyíregyházán. 
 
Bartha György: Felhívja a figyelmet az előterjesztés címére, miszerint a 
miskolci egészségügyi központ létrehozásán van a hangsúly. 
 
Polgármester: Megadja a szót Somogyi Ferenc önkormányzati biztosnak.  
 
Somogyi Ferenc: A céljuk az volt, hogy a két kórház valós helyzetét 
bemutassák és ezt követően tegyenek javaslatot a megoldásra. Nem a helyzet 
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rontása a céljuk a javasolt lépésekkel. A kórház mikro egység, alkalmazkodni 
kell a környezethez. A szabályozók miatt a változtatás elkerülhetetlen. Az 
adósságállomány további növekedését meg kell állítani, de ezzel egyidejűleg a 
jövőt is vizsgálni kell. Hosszabb távú tervre valóban szükség van, de jelenleg a 
válságkezelés a téma.  
A betegellátás nem sérülhet a továbbiakban. A beteg utakat megvizsgálták. 
Diósgyőrt nem megszüntetni kell, csak bizonyos ellátásokat kell áthelyezni a 
Semmelweisbe.  A szállítókkal kedvezőbb szerződéseket lehet kötni, ha a két 
kórház egy egység. Azért kell az 500 millió Ft, hogy a megállapodásokat 
fenntartsák. A többi egészségügyi intézményekkel szükségesek a folyamatos 
tárgyalások a párhuzamosság elkerülése érdekében.  
A diósgyőri traumatológia jelenleg 3 millió veszteséget termel. A műtőt egyedül 
kell eltartani, ez indokolja a veszteséget. Ha létrejön az új központ, tárgyalni kell 
milyen irányba és hogyan fejlődjenek az intézmények. 
A két kórház egy központtal konstrukció által a betegellátás javulhat, új 
fejlesztéseket lehet megvalósítani úgy, hogy a kiváló szakembergárda marad. A 
létszámcsökkentés nem a szakágazatokban jelentkezne. Az egészségügyben 
is fel kell számolni a védőernyőt és éreztetni kell, itt sem biztos mindenki 
helyzete, itt is lehetnek elbocsátások. Vizsgálták a dolgozók munkaidejének 
kihasználtságát is a nap különböző szakában. A főorvosokkal is folyamatosan 
tárgyalnak erről.  
Azt vallja, az egészségügyben úgy lehet építkezni, hogy közben nem 
rombolnak. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A határozati javaslatban van 
kipontozott rész. Javaslatot tesz a bíráló bizottságba, Dr. Udvardy Miklóst, a 
DOTE rektor helyettesét delegálni. Megbízott igazgatónak Dr. Zsipi Róbert urat 
javasolja.  
Tájékoztatja a testületet, előterjesztői módosítót nyújtott be, miszerint április 1-
jétől legyen a főigazgatói poszt betöltve.  
A belső ellenőrzési ügyeket egyelőre hagyni kell, inkább a struktúra átalakítást 
követően legyen átvilágító vizsgálat.  
Az előterjesztői módosító indítványát kiegészíti. A B-A-Z Megyei 
Egészségbiztosítás Pénztár szeptember 20-án kelt levelében arról tájékoztatta, 
hogy a Semmelweis és Diósgyőri Kórházak összevonásakor arról is kell 
dönteni, hogy a szerződéseik megszűnését megelőzően nyújtott és 
elszámolható teljesítményeik után járó díjakat az Országos Egészségbiztosítási 
Pénztár az egyetemes jogutód Miskolci Egészségügyi Központ részére 
utalványozza.  Ezért javasolja a határozati javaslatot az alábbi 12. ponttal 
kiegészíteni. 
12.) A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a megszüntetésre kerülő Semmelweis 

Kórház Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház, valamint a Diósgyőri 
Kórház-Rendelőintézet a szerződéseik megszűnését megelőzően nyújtott 
és elszámolható teljesítményeik után járó díjakat az Országos 
Egészségbiztosítási Pénztár az egyetemes jogutód Miskolci Egészségügyi 
Központ részére utalványozza.   

 Felelős: Polgármester 
 Határidő: folyamatos  

Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 
     Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
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Javasolja a határozati javaslatot az alábbi 13. ponttal kiegészíteni: 
 
13.) A Közgyűlés hozzájárul a Semmelweis Kórház Rendelőintézet Egyetemi 

Oktató Kórház valamint a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet 
összevonásával létrejövő Miskolci Egészségügyi Központ dolgozói 
létszámának 30 fővel történő csökkentéséhez. 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos  
Közreműködik: Miskolci Egészségügyi Központ megbízott vezetője 

 
Javasolja a határozati javaslatot az alábbi 14. ponttal kiegészíteni: 
 
 
14.) A Közgyűlés utasítja a 2007. október 1. napjával létrejövő Miskolci 

Egészségügyi Központ megbízott vezetőjét, hogy a 13.) pontban 
meghatározottak végrehajtása érdekében a szükséges munkáltatói 
intézkedéseket tegye meg. 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos  
Közreműködik: Miskolci Egészségügyi Központ megbízott vezetője 

 
 
Dr. Szinay Attila: A Fidesz álláspontját foglalja össze. A szűrőcentrumnak nem 
olyan szerződése van jelenleg, mint amiről korábban szó volt. A centrum 
működése egyébként veszteséges. 
A biztos által elkészített anyag egyértelmű. Az egészségügy helyzetét külső 
körülmények befolyásolják, például a kormány tevékenysége.  
Nehéz együttműködni egy állandóan változó egészségügyi minisztériummal.  
Nem lett jobb az ellátás azáltal, hogy áttelepítették a szolgáltatásokat a 
Semmelweisbe. 200 ágyon 14 orvos látta el azt, amit most 50 ágyon 2 
szakorvos lát el. 
A szakértői egyeztetések lefolytatását hiányolja. Az Orvosi Kamara megyei 
vezetőit legalább felkereshették volna. 
A betegek szempontjából várják a választ. Megoldódik-e a várólisták helyzete, 
megszűnnek-e az otthonról hozott gyógyszerek, stb.? 
 
Dr. Hardonyi András: Az Egészségügyi Bizottság állandó meghívott tagja a B-
A-Z Megyei Kamara elnöke, az ad hoc bizottságnak állandó tagja a Magyar 
Orvosi Kamara egyik alelnöke. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Édesanyja agyvérzés miatt hetedik 
hete fekszik a Diósgyőri Kórház intenzív osztályán, vagyis tudja mi a helyzet az 
egészségügyben. Gyógyszert nem kellett bevinnie eddig. A dolgozók 
munkájáról csak elismerően tud szólni. Az emberek nyugtalanok, mivel 
nincsenek minden információ birtokában.  
2000-ben az Orbán kormány alatt már Alakszainé az összevonásra tett 
javaslatot a gazdasági helyzet alakulása miatt.  
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Az egészségügyet járulékból és nem adópénzből finanszírozzák. Járulékot csak 
a munkavállalók fizetnek.  
A járulékokat meg lehet emelni, ez 2006-ban meg is történt. A finanszírozás 
igazságosabbá tételéről van szó. Jelenleg kevés ember járulékából fizetik a sok 
ember ellátását. Ráadásul Magyarországon az átlagosnál jóval többet járnak az 
emberek orvoshoz.  
A legfontosabb, hogy az egészségbiztosítási kasszából nem lehet fenntartani 
azt az ellátási színvonalat, amit ma a magyar emberek igényelnének.  
A rendszer átalakítása szükségszerű. Fel kell mérni a rendelkezésre álló pénz 
mire elég. Jelenleg nem lehet a várólistákat felszámolni.  
A járulékok szintjét törvény határozza meg. A szolgáltatáscsomagon nem 
változtatnak. A meghatározott öt szolgáltatás alanyi jogon jár. Kiegészítő 
ingyenes szolgáltatások a járulékfizetőknek járnak. Ezen felül természetesen 
vannak térítéses ellátások is. 
Az egészségbiztosítás a költségvetéstől leválasztott, külön ág, külön bevétellel. 
Az más, hogy a járulékot nem fizetők miatt a költségvetés ehhez hozzájárul. 
A színvonal romlása nélkül is lehet racionalizálni. A párhuzamosságok 
megszüntetését emeli ki példaként. 
A biztos javaslata tartalmazza, hogy a hiány 75%-a megoldható. 25%-ban vár 
arra, hogy a finanszírozás megváltozzon. 
Igenis sokat tudnak tenni. Nincs sok felesleges létszám, a leépítésben is 30 
főről van szó. A jövőben maximum a struktúrán belüli váltásról, de nem 
munkahelymegszűnésről lesz szó.  
Összességében elmondható az egészségügy strukturális problémájáról van 
szó, amit nem kellene a politikával keverni. 
 
Polgármester: Fél órás ebédszünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
 
7. napirendi tárgya:  Javaslat az Esélyegyenlőségi Tanács létrehozására 
 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: 2007. az „egyenlő esélyeket 
mindenkinek” éve. Miskolcon a civil szervezetek erősnek mondhatóak. Ágazati 
típusú együttműködés is megvalósult. Vannak azonban olyan emberek, akik 
egyszerre több hátrányos jellemzővel is rendelkeznek. Ha nem dolgoznak az 
esélyegyenlőség javításán, a különbségek tovább fognak nőni, a társadalmi 
kohézió egyre gyengébb lesz.  
Javasolja Dr. Kiss Lászlót, a Vakok és Gyengénlátók B-A-Z Megyei 
Egyesületének elnökét delegálni a tanácsba Pankucsi Márta helyett.   
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 

 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság módosítójával együtt 
egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Doszpoly Orsolya: Az előterjesztést pozitívan értékeli. Az érintettek nevében 
mondja, szükség van a fogyatékkal élők érdekképviseletére. Nyáron sok 
kulturális program volt, a fogyatékkal élőknek milyen programokat kínáltak? 
Szervez-e a város nyári napközis tábort a sajátos nevelésű gyermekek 
részére? 
A csoportokat nem minden esetben a törvényi előírásoknak megfelelően 
alakítják ki a sajátos nevelést nyújtó intézményekben. Sokszor a pedagógusok 
sem a megfelelő képzettségűek.  
Komoly probléma, ha a fogyatékkal élő embernek a szülei elhaláloznak, nem 
feltétlenül biztosított az ellátása, szállása. 
Minden csoport munkája annyit ér, amennyi munkájából megvalósul. 
 
Szilágyi Gizella: Amit ezen a területen tett a város 2000. óta az országos 
szinten példaértékű. A tényeket kell szemlélni, a fogyatékos ügyből nem 
szabadna politikai ügyet kreálni. Nem csak akkor kell empatikusnak lenni, ha 
valaki érintett a témában.  
A Fogyatékosügyi Tanács továbbra is a fogyatékkal élők problémáival 
foglalkozik, a mostani tanács bővebb tartalommal bír.  
Képviselő asszony a negatív hangnemmel a jól és hatékonyan működő civil 
szervezeteket bántotta meg.  
 
Doszpoly Orsolya: Annyit mondott csak, hogy nem elég, amit tesznek, ami 
jelenleg működik. Az egyik civil szervezet vezetője kereste fel ezzel a kifogással 
egyébként. Azzal pedig tisztában van, hogy mivel foglalkozik a Fogyatékosügyi 
Tanács. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A probléma összetett. A fogyatékosság 
női probléma, ez tény. Ahol problémás a gyermek, onnan a férfiak 90%-ban 
lelépnek. A korlátozott lehetőségek ellenére az önkormányzat minden évben 
hozzátette a saját részét. 
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8. napirendi tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és Lékó Sportegyesület közötti 3 
éves együttműködési megállapodás megkötésére  

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester  

 
Polgármester: Az előterjesztésben arra tesz javaslatot, hogy Miskolc Megyei 
Jogú Város Önkormányzata kössön egy három évre szóló együttműködési 
megállapodást a Lékó Sportegyesülettel, amely alapján az Önkormányzat 
vállalja, hogy Lékó Péter úr részvételével évente 2008. évtől kezdődően 2010-ig 
nemzetközi sakkmérkőzést szervez. Az együttműködési megállapodás és 
annak az üzleti titok körébe nem eső részletei majd külön sajtótájékoztató 
keretében is ismertetésre kerülnek. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztést előterjesztő hiányában nem 

tárgyalta. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szilágyi Gizella: A Sportszakmai Tanácsadó Testületet azért hozták létre, hogy 
az előkészítésben és a véleményezésben is részt vegyen. Kéri, ezentúl az 
előterjesztéseket a testület részére is eljuttatni és az előkészületekbe is bevonni 
a tagokat. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  
 
9. napirendi tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására a helyi 

önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel 
kapcsolatos költségvetési hozzájárulás elnyerésére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester  

 
Polgármester: Az előző évekhez hasonlóan a központi költségvetés egyszeri 
hozzájárulást biztosít a költségvetési szerveknél - ide értve OEP által 
finanszírozott feladatokat ellátó költségvetési szerveket is - főállású, 
határozatlan idejű, közszolgálati ill. közalkalmazotti munkaviszonyban állók 
jogviszonyának megszüntetésből adódó fizetési kötelezettségeik teljesítéséhez. 
Az egészségügyi, oktatási és költségvetési koncepcióban szereplő változásokat 
ill. a munkáltatók által beküldött javaslatokat figyelembe véve tesz javaslatot az 
előterjesztés az álláshely-csökkentésekre. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szűcs Tamás: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. 165 ember sorsáról 
döntenek most. Pályázatot nyújtanak be arra, hogy emberektől könnyebben 
lehessen megszabadulni. Eddig a pályázathoz pozitív kép társult.  
Kiszámolta mennyi jut egy elbocsátott emberre, ez 1.354.553 Ft, amit csak 
fejpénznek nevez.  
A gyermeklétszám csökkenése is hozzájárult a kialakult helyzethez, ez igaz, de 
nem lehet mindent erre kenni. 
Ahhoz nem kell pénz, hogy reform helyett megszorítást mondanának. Így 
érthető lenne, mit is lép a városvezetés. 
Tisztában van azzal, hogy az elküldött emberek száma nem ér véget 165-nél. 
 
Cseh László: Képviselőtársa szenvedélyesen ecsetelte a pedagógus 
elbocsátások helyzetét. Kérdezi, a rendszerváltáskor, amikor a 20.000 fős 
kohászatból 2000-es lett, amikor a DIGÉP-pel ugyanez történt, a bányából több 
ezer embert küldtek el, stb. akkor is ejtettek ugyanekkora krokodilkönnyeket? 
Most a legtöbb ember, akiről szó van az előterjesztésben, nyugdíjazással 
távozik és korántsem ezres nagyságrendről van szó.  
 
Dr. Mokrai Mihály: Politikai demagógiát hallhattak Szűcs Tamástól. A politikus 
felelőssége nem csak annyi, hogy elmondja, mi a rossz, hanem az is, hogyan 
lehet jobbá tenni.  
 
Szűcs Tamás: Ha a demagógia szó zavarná egy pártban, akkor már nem ülne 
abban a pártban, amelynek tagja Dr. Mokrai Mihály. Demagógia alaptalan 
ígéretet jelent.  
Az, hogy a rendszerváltás idején 10.000-ek kerültek ki a gyárból, bányából, ez 
szomorú, de volt több évtizedes előzménye, nem beszélve arról, hogy akkor is 
voltak tiltakozók. 
 
Szebeni Péter: A tisztázás kedvéért demagógia: nagyhangú hazug ígérgetés 
és az érzelmek, szenvedélyek felhőtlen felszítása a tájékozatlan néptömegek 
megnyerésére, népcsalás, népámítás, bujtogatás, lázítás. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Elmondja, amikor számokat mondanak, tegyék 
hozzá, hogy kik azok, akik egyébként is nyugdíjba mennének.  
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Átalakításra az oktatásban szükség van. Valamennyi vezetés bejelentette az 
oktatás átszervezését. Az új miskolci iskolarendszerben konszenzusra 
törekszenek.  
2000-ben, 2001-ben a tüntetésekkor miért nem támogatták a reformokat. A 
Medgyessy kormány lépte meg az 50%-os pedagógus béremelést, ezt azért ne 
felejtsék el.   
 
Dr. Szinay Attila: Az a Medgyessy kormány által adott pénz az Orbán kormány 
megtakarításaiból lehetett. Nem tud örülni annak, hogy állások szűnnek meg. 
Utal arra, hogy a 8000 új munkahelyes ígéretbe is beledőlt az MSZP.  
 
Szűcs Tamás: Aki nyugdíjjal megy el, annak végkielégítést nem kell fizetni. 
Szerinte nem pontosak az adatok, szerinte nem 165 státusz szűnik meg.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Miközben egész Magyarország 
a rendszerváltás után a szabd piac szabályait megtapasztalta, így járt a 
kohászat is, az oktatáshoz viszont nem nyúlt senki. A képzési struktúrát át kell 
alakítani. Számos végzettséget nem lehet egyszerűen a piacon hasznosítani.  
Azért azt is el kell mondani, pedagógus és pedagógus között van minőségi 
különbség. A teljesítményeket mérni kell. 
A fejpénz dolgot határozottan visszautasítja, dramatizálásnak minősíti. 
Németországban részt vett testületi ülésen, de ott nem divat, hogy az ellenzék 
egyből pocskondiázza a vezetést.  
 
 
10. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Városi Szabadidőközpont 

alapító okiratának módosítására 
 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester   

 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat.  

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
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Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Zsiga Marcell: Örvendetesnek tartja, hogy a sportintézmény plusz 
bevételhez jut, a város csatlakozik a Nemzeti Sport Stratégiához.  
A Miskolci Sportiskola ezzel szemben lepusztult körülmények között működik. 
Kéri, figyeljenek erre az intézményre is. 
 

--- Az ülést Fedor Vilmos alpolgármester úr vezeti. --- 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Megadja a szót 
alpolgármester úrnak, reagáljon a felvetésre. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A külcsínyen lehetne még változtatni ez igaz, de 
a belső értékek, a sportolók tehetsége elvitathatatlan.  
 
11. sz. napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2008. évi forduló 

 
Előterjesztő:   Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
12. sz. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Kistérség Többcélú Társulása 

Társulási Megállapodásnak módosítására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester  

 
Fedor Vilmos alpolgármester: A társulásban részt vevő önkormányzatok 
együttműködését a könyvtári szolgáltatás valamint a közmunkaprogramok 
kistérségi szintű pályáztatásával kívánják bővíteni.  
Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
13. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Bükk hegységben található klimatikus 

gyógyhelyekhez kapcsolódó fejlesztés 
megvalósítása érdekében megkötendő 
együttműködési megállapodás elfogadására  

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Fedor Vilmos alpolgármester: A klimatikus gyógyhelyekhez kapcsolódó 
egyeztető tárgyalások 2006. II. felében kezdődtek az érintett szervezetekkel. 
Az egyeztetések során a felek megállapodtak, hogy írásos formában is 
megerősítik azon szándékukat, hogy a klimatikus gyógyhelyekhez kapcsolódó 
projektek előkészítésében együtt kívánnak működni. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Tompa Sándor: A ma nyilvántartott klimatikus gyógyhelyek száma 13, 
ebből az egyik Lillafüred.  
A turisztikai operatív program támogatja a gyógybarlangok fejlesztését. A Szent 
Ferenc Kórház a tüdő rehabilitációs tevékenység szakmai hátterét biztosítja.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  

 28 



14. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Szentpéteri kapuban kereskedelmi, 
gazdasági célra hasznosítható ingatlan 
értékesítésére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Fedor Vilmos alpolgármester: A Közgyűlése a 2007. június 21-i ülésén 
döntött a Miskolc Szentpéteri kapuban elhelyezkedő 11116/4 hrsz-ú ingatlan 
értékesítéséről, mely a jelen elidegenítési javaslatban tárgyalt ingatlan 
közvetlen szomszédja.  
A telek környezetében már több éve működik a TESCO és az OBI áruház. Az 
ingatlan értékesítése (új áruház építése céljából) tovább bővítené a 
kereskedelmi kínálatot. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság módosítójával 

együtt egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság 4 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Tájékoztatja a testületet, a Fidesz frakció módosító indítványt 
nyújtott be, mely tartalmában megegyezik a Gazdasági Bizottság 
módosítójával. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  
 

 
15. sz. napirend tárgya:  Javaslat magasabb vezetői álláshelyekre történő 

pályázat kiírására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Fedor Vilmos alpolgármester: Három intézmény vezetői álláshelyére kell 
pályázatot kiírni: 
 A Diósgyőri Ady Endre Kulturális és Szabadidő Központ valamint  
 a Miskolci Galéria Városi Művészeti Múzeum esetében 2007. december 

31-én,  
 a Miskolci Nemzeti Színház esetében pedig 2008. március 31-én szűnik 

meg a vezető megbízatása  
 Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság módosítójával együtt egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
16. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Közgyűlés 2007. II. félévi 

munkatervének a megállapítására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság 6 igen, 0 nem és 2 tartózkodó 

szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság módosítójával 

együtt egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Egészségügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
17. sz. napirend tárgya:  Beszámoló az átruházott hatáskörök 

gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2007. I. 
félév ) 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság 7 igen, 0 nem és 1 tartózkodó 

szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Egészségügyi Bizottság 5 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  A 38388 hrsz-ú, valamint a 38122/2 hrsz.-ú  

ingatlan használati jogának a Hámori 
Szikla- és Jégmászó Sportegyesület 
részére határozott időre közcélú 
adományként történő átadására  

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester   
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  a Miskolc - Térségi Integrált Szakképző 

Központ Kht. Felügyelő Bizottsági tagjának  
megválasztására 

  
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat „Energiaváros” pályázat 
benyújtására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester   
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgármester: A közérdekű bejelentések, interpellációk tárgyalása 
következik. Tájékoztatja a testületet, Balogh Zoltán úr előző Közgyűlésen 
elhangzott interpellációjára az írásbeli választ kézhez kapta és ez a képviselők 
részére is kiosztásra került. 
Kérdezi Balogh Zoltánt, a választ elfogadja-e. 
 
Balogh Zoltán: A választ nem fogadja el. Indoklásában elmondja, 350 martin-
kertvárosi lakó aláírásával jegyzett kérelemben terjesztette elő a csapadékvíz 
elvezetés rendezésének ügyét. Az épületek állaga folyamatosan romlik. Az 
autóbusz vonalán esőzéskor a keletkező tócsák a környező házakat rombolják. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az interpellációra adott választ, döntsön a 
testület a tudomásul vételéről. 

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 17 fő) az 
interpellációra adott választ 
elfogadta. 

 
Polgármester: Hozzászólásra jelentkezett képviselőtársainak adja meg a szót. 
 
Kovács Józsefné: Miskolc város forgalomszabályozásával kapcsolatos 
kérelmet terjeszt elő. Felsőzsolca irányából a bevezető szakasz Szinva és 
Fonoda utcát érintő részén javasolja a teherforgalom megszüntetését. A 
forgalmi dugók kikerülése érdekében járnak erre a teherautók. A kis utcák erre 
nem alkalmasak. A lakóházak falai megrepednek, az ingatlanok értéke 
csökken. A Harmat utca állaga is siralmas. A Tüzér és Buzogány utcák felszíni 
vízelvezetése nem megoldott.  
Kéri a Harmat utca útépítési kérelmét és felszíni vízelvezetés megoldását 
támogatni a következő költségvetés terhére. 
 
Polgármester: Képviselő asszony felvetésére 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Nyulászy Istvánné: A Farkas A. utcán a 14-es busz útvonalán a burkolat 
megsüllyedt, a fedlapok lesüllyedtek és kátyúk alakultak ki. A környező házakba 
a szintkülönbség miatt keletkező csattogás behallatszik. Kéri a szükséges 
munkálatok elvégzését.  
A Templom és Balassa utcák sarkán a hajléktalanok kiköltöztetését követően a 
lebontott ház törmelékei, illegális szemét és patkányok találhatóak a területen. 
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A Csaba vezér utcában hasonló állapot uralkodik. Kéri a terület 
hasznosításának kidolgozását.  
Át kellene a beépítetlen önkormányzati területek hasznosítását gondolni. Sok 
helyen embermagasságig nő a parlagfű. A közterület-felügyelők lelkesen 
büntetnek, ez igaz. Amikor járják a területet, jó volna, ha a szemetes, gazos 
helyeket is jegyeznék. 
A Városgazda Kht. igazgatójának levelet írt a lakosság kérésére. A Szalag utca 
13-15. szám előtt található pingpongasztalt nem rendeltetésszerűen használják, 
italoznak és zajonganak az emberek esténként az asztal környékén. A lakók 
többször tettek bejelentést a rendőrségnél, polgárőrségnél. Egyeztetett Fodor 
Zoltán képviselő úrral és megállapodtak, hogy átadja az asztalt, mivel az 
Avason szükség volna rá. A levelet egyébként június 26-án írta meg, de válasz 
azóta sem érkezett rá ,a munkát sem végezték el. A felújított bérház falát azóta 
meg is rongálták.  
Kéri, hogy a Gárdonyi G. Művelődési Ház parkjában jövő héten kaszáltassák le 
a füvet. 
 
Polgármester: Képviselő asszony felvetésére 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Nyírő Pál: Sokféle örökség létezik, a belvárosban a Dayka – Hunyadi – Kis-
Hunyad által határolt terület nem a pozitív példák közé tartozik. Nem sok 
minden történt ezen a területen az elmúlt 8 évben. A Dayka társasház 
megépült, ez igaz. Bejárást szervezett a területre augusztus 29-ére, Németh 
Zoltán, MIK Zrt., Papp Tamás, Rogosz Sándorné, Vargha Tibor és Suller 
András, Városgazda Kht. részvételével. Azt kérte, a hibákat jegyezzék fel és két 
héten belül írásban tájékoztassák a problémákról és a lehetséges 
megoldásokról. A belső udvarokban iszonyú állapotokat találtak. A Városgazda 
Kht. kivételével a válaszokat megkapta. Ha valaki nem tud dolgoztatni, vagy 
dolgozni, akkor az álljon fel. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Csordás Mihály: A 17. választókerületben élő képviselőként szól hozzá. A 
lakosság a következő problémával kereste fel. Tudomása szerint a 
közterületeket is érintő beruházások utáni helyrehozatal ellenőrzése a 
Közterület-felügyelet feladata. A Bedegvölgy utca elején a kábelfektetéskor 
átvágták a betont. Ideiglenesen helyreállították ugyan, de még nyáron, a fagyok 
nélküli időben a beton szétporladt és kátyúk alakultak ki. A Feszty Á. úton 
többszintes társasház épült, a közműbekötéskor az út megsüllyedt. Kéri a 
Közterület-felügyelet közreműködését a helyreállításban. 
A Bábonyibérc-újtelepen hulladékégetés, autóbontás történik a közterületen 
közel a csapadéktározóhoz. Ez igen veszélyes, hiszen a mérgező veszélyes 
termékek bekerülhetnek a vízáramba. Kéri a probléma mielőbbi megoldását. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Kovács László: Ómássán szeptember 3-án lakossági fórumon vett részt a 
Városüzemeltetési Osztály munkatársaival a felső temető partfalszakadása 
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témakörben. A tanulmányterv és az árajánlat is elkészült. Sajnos az anyagi 
fedezet hiányzik. A lakosok aláírásokat gyűjtöttek a megvalósításért. 
A júniusi Közgyűlésen elmondta, hogy a felsőhámori sétány korlátja 
tönkrement. A bejárás ezt követően lezajlott. A Városüzemeltetési Osztálytól 
most kapta kézhez azt a levelet, melyben a korlátok cseréjére az Északerdő Zrt. 
ad árajánlatot. Nem érteti, miért ő kapta ezt a levelet, de bízik benne, hogy a 
korlátokat kicserélik, ezért ezt a dokumentumot átadja Polgármester úrnak. 
Polgármester úrtól megkapta a májusi felszólalására kapott választ 
buszmegálló áthelyezése témakörben. A bejáráson részt vett, ahol megígérték 
neki, kap erről egy feljegyzést, de azóta semmit nem kapott, nem tudja mi lesz 
a megállók sorsa. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Balogh Zoltán: A legutóbbi fogadóóráján több probléma is felmerült. Javasolja 
a Szimbiózis épülete előtt található 3A-s megállóba padot kihelyezni. Ugyanez a 
helyzet a Balaton utca kereszteződésénél is. 
A Balassa utca kátyúzását kéri.  
A Barkóczy és Szénfy G. utcák aszfaltozását annak idején a lakosság utasította 
el, mert olyan zúzalékkal akarták beborítani, ami nem túl jó eljárás. A lakosság 
tiltakozása ellenére is megcsinálták.   
A Búza téren és a Soltész Nagy Kálmán utcánál található sínpályák közti 
betonlapok kicserélését kéri.  
A Búza téren a burkolati jeleket fel kell festeni, mert balesetveszélyes, hogy 
nem látszanak a jelek. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. A 
városon átmenő utak kezelője nem a város, ezek a Közúti Igazgatósághoz 
tartoznak. 
 
Sebestyén László: A 17. választókerület problémáit ismerteti. A lakossági 
fórumokon tapasztaltakat mindig beadta a városüzemeltetésre. A zúzalékolásra 
több ízben tett javaslatot, de forráshiányra hivatkozva ezeket elutasították.  
Télen a mentő sem tud felmenni, ha nem javítják ki a hibákat. 
Illegális szeméthegyek találhatóak a Bábonyibércen, a Galagonyás részen és a 
záportárazó környékén. 
Lakossági igény a Bábonyibércen és a Kőporoson a fokozott rendőrjárőrözés.  
Kéri - korábban már írásban is beadta ezt a kérelmet - az ellopott KRESZ táblák 
pótlását. 
A záportározó hátsó részén kaszálásra és rágcsálóirtásra van szükség. A 
patkányok is elszaporodtak a területen. 
A volt tüdőszűrő épülete rettenetes állapotban van. Az ingatlannal kellene 
valamit kezdeni. 
Az Árok utca végén található buszmegálló és a Sellő utca rendbetétele benne 
van a költségvetésben, de ezzel nem történt eddig semmit.  
Örül annak, hogy Csordás Mihály képviselőtársa is foglalkozik a körzettel. A 
kátyúzást a választókerület felében elvégezték, a másik feléről az illetékesek 
elfeledkeztek. Kéri, újabb bejáráson vegyenek részt közösen. Kéri a hiányzó 
kátyúzási munkák elvégzését.  
A 34-es busz vonalának módosítását megköszöni. 
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A Városgazda Kht-nél dolgozó Jászai Andor munkásságát megköszöni. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. Az 
illegális hulladéklerakók témakörében interpellált a Parlamentben. Úgy látja a 
minisztérium fogékony a zöld kommandók munkájára. A szabályozásban 
anomália található, hiszen a tulajdonosnak kell eltávolítatnia a hulladékot. 
Nyilván nem a tulaj hordja oda a szemetet, de őt terheli a bizonyítás.  
 
Szabó Tamás: Jogkövető magatartásról, illetve ennek hiányáról már sok szó 
esett a Közgyűlésen. Vannak egyenlőbbek az egyenlők között, mint az már sok 
ízben bebizonyosodott. Szomorú, hogy a Városháza és a Megyeháza közötti 
díszburkolaton megnőtt a gépkocsik áthaladó forgalma. A Rozmaring köz üres 
telkét ingyenes parkolónak használják, amit a díszburkolaton közelítenek meg 
az autósok. A konténerekből kialakított zöldsávot kellene erősebbé tenni és 
megakadályozni az áthaladást. Ha más megoldás nincs, akkor a közterület-
felügyelőknek kellene hatékonyabban fellépni. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap.  
A záróvonal ugye nem vaskorlát, vagyis megfordítva úgy látszik az autósoknak 
egyedül a vaskorlát jelent áthaladási akadályt. A dézsákat rendszerint 
elpakolják a szemfüles autósok, nem beszélve arról, hogy ősszel ezeket a 
virágosládákat megszüntetik, tehát más megoldást kell keresni. 
A Béke mozi beruházásakor eltűnt vaskorlát ügyét kéri megvizsgáltatni. Kérdés, 
ráverhető-e ez a téma a kivitelezőre. 
 
Szűcs Tamás: A Hősök teréről szól néhány szót. Pozitívan értékeli, hogy 
európai színvonalú területté alakult át a tér. Hiányolja viszont, hogy nincsenek 
nyilvános illemhelyek, így sajnos a Földes Ferenc Gimnázium és a Minorita 
templom közötti sötét részt használják erre. 
 
Polgármester: Úgy tudja van nyilvános illemhely a Hősök terén. Képviselő úr 
felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Lenártek András: Az Európai Mobilitás Hétre kapott egy meghívást. Szerinte 
nem csak a civil szervezetek feladata az autómentesség propagálása.  
Bármi áron bővíteni kellene a kerékpárutakat. Az utoljára elkészült szakasz 
megosztja a közvéleményt, van, akinek tetszik, van, aki a minőséget 
kifogásolja. 
Tájékoztatja a lakosságot, hogy a Fidesz frakció idén is megszervezi 
városszerte az őszi éléskamra akciót, melynek keretén belül kedvezményesen 
lehet almát, burgonyát, hagymát vásárolni. 
 
Dr. Mokrai Mihály: Tájékoztatja  a testületet, szeptember 15-én megrendezték 
a második Király Napot Szilágyi Gizella képviselőtársával azzal a céllal, hogy  a 
lakosság megismerhesse egymást. Az Ifjúsági Ház szerevező munkáját és a 
támogatók hozzájárulásait megköszöni. 
 
Dr. Szinay Attila: Balogh Zoltán képviselőtársa már részben érintette a mart 
aszfalt problémáját. A Verseny utca útburkolatát az első nagyobb eső lemosta. 
A Hadirokkantak útja, Komlóstető útjai ugyanilyen rossz minőségben készültek 
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el. Fényképekkel is alá tudja támasztani az eljárás helytelenségét. Mennyit 
költött a város erre? Megváltozatható-e ez a karbantartási forma, vagy 
hosszabb távra kötelezte el magát a város? 
A Köztársaság útja még mindig hadiállapotokat tükröz. Mikor lesz teljes 
egészében járható ez az út? 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetésére 15 napon belül, írásban választ kap. 
Elmondja, a mart aszfalttól többet vártak, hiszen más országokban is bevett 
technológia ez. Valószínű az időjárással volt gond. Megadja a szót a 
Városüzemeltetési és Beruházási Osztály vezetőjének reagáljon az 
elhangzottakra. 
 
Nagy László: A mart aszfaltos technológiát zúzalékos utak karbantartására 
használják. A felület nagy részén összeállva biztonságosabb közlekedést 
biztosít a mart aszfalt, de nyilván nem éri el a rendes aszfaltburkolat minőségét.  
 
Polgármester: Utal Lenártek András hozzászólására és egyet ért azzal, hogy a 
bicikli utak létesítésénél ki kellene valami költséghatékony, de minőségi 
megoldást találni, mert jelenleg ezek az utak horribilis összegekbe kerülnek.  
 
Doszpoly Orsolya: Hejőcsabán a Csaba vezér és Koboz utcák által határolt 
háromszög alakú területen egy közpark található, első világháborús 
emlékművel. Erre a területre a közelmúltban kihelyeztek egy reklámtáblát, 
lefedve a felvonulási járdát is. Megpróbált utánajárni, egyáltalán lehet-e 
közparkba ilyet kihelyezni. A Városüzemeltetési Osztály nem tud erről a 
tábláról, sem az engedélyről. A Stop Shop vezetése állítja, van engedélyük, de 
bemutatni nem tudják, mivel pesti központjuk van.  
Kéri, derítsék ki, van-e engedélyük és ha van, ki adta ki. 
Az tömegközlekedés rosszabbá vált azáltal, hogy az első ajtón felszállásra 
kötelezik az utasokat. A buszok emiatt rendszeresen késnek. A gépjármű 
vezetője és az utasok is egyre frusztráltabbak. Kéri ennek a rendelkezésnek a 
felülvizsgálatát. Szerinte a buszvezetőknek is kellene alkalmassági vizsgát 
tenniük ebben a témában is, hogy ki hogyan bírja az utasok feszültségeit és ki, 
hogyan szól vissza például. 
 
Polgármester:  Képviselő asszony írásban, 15 napon belül választ kap. 
Véleménye szerint a vezetők elég komoly teszteken mennek keresztül. Azt meg 
kell vizsgálni, hogy a menetidőt hogyan befolyásolja az első ajtón történő 
felszállás.  
A reklámtábla esetét kivizsgáltatja, Illegálisan sokkal könnyebb valamit 
kihelyezni, mint ezt törvényesen utólag eltávolítani.  
 
Dr. Hardonyi András: Kéri, gondolják át, hogy a Diósgyőri Vigasságokat 
követő hagyományos tűzijátékot jövőre helyezzék vissza a várba.  
A Mária napi búcsúkor sok árus kap területfoglalási engedélyt. Kéri a Hatósági 
Osztályt, hogy amikor kiadja az engedélyeket legyen körültekintőbb, mivel 
másnap a szemétben lehet gázolni a területen. Itt köszöni meg a Városgazda 
gyors és hatékony romeltakarítási munkáját. 
A Köztársaság útja lakosságának üzeni, megtörtént a teljes gázközmű csere és 
kezdődik az aszfaltozási munkálat. 
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Vannak olyan aszfaltos utak a választókerületében, amelyek évek óta 
kimaradnak a kátyúzásból.  
Mi az oka annak, hogy a Szervezet 36. sz. körül az utca üreges szerkezetű. Itt 
ráadásul busz is közlekedik.  
Kéri vizsgálják felül a vár körüli közlekedés rendjét. A Nagy Lajos Király útjának 
közlekedését is tisztázni kellene már. A Szervezet és a Móra Ferenc utcák 
korszerűsítése szükségszerű. 
 
Polgármester:  Képviselő úr írásban, 15 napon belül választ kap. Számtalan 
kérés volt, hogy inkább a belvárosban legyen a tűzijáték. Nehéz mindenkinek 
eleget tenni. 
 
Polgármester: Zárt ülést rendel el.  
 

--- zárt ülés után --- 
 
 
Az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik: 

 
 

1. napirend tárgya:  Javaslat az Önkormányzat 2007. évi költségvetési 
előirányzatainak I. félévi módosítására. Tájékoztató 
az Önkormányzat 2007. I. féléves gazdálkodásáról. 
Javaslat az Önkormányzat 2007. évi 
költségvetésének I. félévi korrekciójára 

 
Polgármester: Az előterjesztés két rendelet-tervezetet és egy határozati 
javaslatot tartalmaz. Módosító indítványt Orosz Lajos alpolgármester úr nyújtott 
be a költségvetés korrekciójára vonatkozóan, melyet az előterjesztés 
tárgyalásakor visszavont. 
 
Orosz Lajos alpolgármester úr egyéni képviselői módosító indítványa: 
 
Javaslom a korrekcióban „A költségvetés általános tartaléka” sor terhére a 
Martin-kertvárosban kísérleti jelleggel üzemelő kamerarendszer kiépítéséhez 
szükséges 2 millió forint külön soron történő elkülönítését és átvezetését az 
alábbiak szerint: 
 
Megnevezés Módosított 

előirányzat
Korrekció Korrigált 

előirányzat 
- Kísérleti jelleggel működő Martin-
kertvárosi térfigyelő kamerarendszer 
kiépítése 

0 2 000 2 000 

 
 
Polgármester: Először a 2007. évi költségvetés I-VI. havi előirányzat-
változásait tartalmazó rendelet-módosítást teszi fel szavazásra. 
A rendelet-alkotáshoz 23 igen szavazat szükséges. Kéri a Közgyűlés 
állásfoglalását. 
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A Közgyűlés 24 igen, 15 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
27/2007. sz. rendeletét az 
önkormányzat 2007. évi 
költségvetéséről szóló 
6/2007. sz. rendelet módosí-
tásáról . 

 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 
Polgármester: A másik rendelet a 2007. évi költségvetés I. féléves 
korrekciójára vonatkozik. A rendelet-alkotáshoz 23 igen szavazat szükséges. 
Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 23 igen, 15 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) megalkotta a 
28/2007. sz. rendeletét az 
önkormányzat 2007. évi 
költségvetésének módosítá-
sáról. 
 

 (A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 

Polgármester: Végül kéri, hogy szavazzanak a 2007. évi költségvetés 
gazdálkodás. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 

 
 
A Közgyűlés 24 igen, 11 nem, 4 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) a 
tájékoztatóban foglaltakat 
tudomásul vette és meghozta a 
 

 
VI-136/16.679/2007 sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Tájékoztató a 2007. évi költségvetési gazdálkodás I. félévi 

helyzetéről  
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a 2007. évi költségvetési 
gazdálkodás I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót megtárgyalta, az 
előterjesztésben foglaltakat tudomásul veszi. 
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2. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzat vagyonának 
meghatározásáról, a vagyon feletti rendelkezési és 
tulajdonosi jogok gyakorlásának szabályairól, a 
vagyongazdálkodás rendjéről, valamint a 
vagyonkimutatási rendszer kialakításáról szóló 
1/2005. (II.10.) sz. rendelet módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Módosító 
indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A „Javaslat az önkormányzat vagyonának meghatározásáról, a vagyon feletti 
rendelkezési és tulajdonosi jogok gyakorlásának szabályairól, a 
vagyongazdálkodás rendjéről, valamint a vagyon-kimutatási rendszer 
kialakításáról szóló 1/2005. (ii.10.) sz. rendelet módosítására” című 
előterjesztésben foglaltakkal kapcsolatban szerkesztési hiba miatt az alábbi 
módosító indítványt teszem. 
 
A rendeletmódosítás-tervezet  
 
5. § -ának számozása 6. §-ra változik, az 5.§ az alábbiak szerint változik: 
 

5.§ 
A rendelet 16.§ (2) bekezdés b) pont, valamint a (3) bekezdés rendelkezései 
hatályukat vesztik. 
 
Kérem az előterjesztés módosító indítványomban foglaltakkal történő 
elfogadását. 
 
Polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről, 
figyelemmel az előterjesztőiben foglaltakra is. A rendeletalkotáshoz minősített 
többség, legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
29/2007. sz. rendeletét az 
Önkormányzat vagyonának 
meghatározásáról, a vagyon 
feletti rendelkezési és 
tulajdonosi jogok 
gyakorlásának szabályairól, a 
vagyongazdálkodás rendjé-
ről, valamint a vagyon-
kimutatási rendszer kialakí-
tásáról szóló 1/2005. sz. 
rendelet módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
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3. napirend tárgya:  Javaslat a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 56/2001. 
(XII.12.) sz. önkormányzati rendelet módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. A rendeletalkotáshoz legalább 23 igen szavazat 
szükséges. Kéri a testület állásfoglalását. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
30/2007. sz. rendeletét a 
települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos hulladékkezelési 
helyi közszolgáltatásról szóló 
56/2001. sz. rendelet 
módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a háziorvosi és fogorvosi körzetekről szóló 

24/2002. (VI.10.) sz. rendelet módosítására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Kéri, 
szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről, melyhez módosító 
indítvány nem érkezett. A rendeletalkotáshoz legalább 23 igen szavazat 
szükséges. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
31/2007. sz. rendeletét a 
háziorvosi és fogorvosi 
körzetekről szóló 24/2002. sz. 
rendelet módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
 
5. napirend tárgya:  „Kultúra Magyar Városa 2008.” pályázat benyújtása 
 
Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. Egy 
határozati javaslatról kell szavazni.  

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem,  0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a  
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VI-137/16.682/2007 sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a „Kultúra Magyar Városa 2008” cím 

elnyerésére 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Pályázat benyújtása a 
„Kultúra Magyar Városa 2008” cím elnyerésére” című előterjesztést, és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy dönt, hogy Miskolc Megyei Jogú 
Város Önkormányzata benyújtja pályázatát a „Kultúra Magyar Városa 2008” 
cím elnyerésére.  
 
Felelős:  Fedor Vilmos alpolgármester  
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civilkapcsolatok Főosztály 
   Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  
Határidő:  2007. szeptember 30. 
 
 
6. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Egészségügyi Központ 

létrehozására  

Polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy határozati javaslatról kell 
szavazni. Módosító indítvány az előterjesztőin kívül – amelyet Szűcs Erika a 
tárgyalásnál kiegészített – nem érkezett.  A határozati javaslat elfogadásához 
minősített többség, 23 igen szavazat szükséges. Kéri a testület állásfoglalását. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a X-223/96.181/2006. számú 
határozatával állapította meg a 2007. évi belső ellenőrzési tervet. A hivatkozott 
határozat 2007. III. negyedévére ütemezte a Semmelweis Kórház- 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház és a Diósgyőri Kórház- 
Rendelőintézet átfogó pénzügyi- gazdasági ellenőrzését. 
 
A két kórház összevonása nagyarányú adminisztrációs terhet és egyéb plusz 
feladatot jelent mind az intézmények gazdasági és szakmai vezetésének, 
dolgozóinak, mind pedig a kirendelt Önkormányzati Biztos és munkatársai 
számára. Véleményem szerint amennyiben az ellenőrzést is a fent jelzett 
időszakban kívánják lefolytatni, ez további megterhelést jelent, valamint 
esetlegesen hátráltathatja a két intézmény összevonásával kapcsolatos 
feladatok határidőben történő elvégzését. Ezért javaslom annak elhalasztását. 
   
I.) A fentiekre tekintettel javaslom, hogy az előterjesztés határozati javaslata az 
alábbi 11.) ponttal egészüljön ki: 
 
„11.) A Közgyűlés a X-223/96.181/2006. számú a 2007. évi belső ellenőrzési 
terv megállapítására vonatkozó határozat 2. sz. melléklet 15. és 16. pontját 
hatályon kívül helyezi.” 
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II.)Javaslom, hogy a határozati javaslat 3.) pontja az alábbiak szerint 
módosuljon: 
 
„3.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése pályázatot hirdet a 4. sz. melléklet 
szerinti tartalommal a Miskolci Egészségügyi Központ magasabb vezetői 
álláshelyére, főigazgatói beosztás ellátására.” 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos  
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai  
                                 Főosztály 
  Közigazgatási és Jogi Főosztály  
 
III.) Javaslom, hogy az előterjesztés 4. sz mellékleteként szereplő pályázati 
felhívásban lévő „A megbízás 5 év időtartamra, 2008. január 1-től 2012. 
december 31- ig terjed” szövegrész az alábbiak szerint módosuljon: 
 
„A megbízás 5 év időtartamra, 2008. április 1-től 2013. március 31- ig 
terjed.” 
 
IV.) Javaslom, hogy a határozati javaslat 5.) pontja az alábbiak szerint 
módosuljon: 
 
„5.) A Közgyűlés 2007. október 1. napjától a Miskolci Egészségügyi Központ 
főigazgatójának magasabb vezetői pályázat útján történő betöltéséig terjedő 
időtartamra vonatkozóan az intézmény vezetésével 
megbízza...................................... 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai  
                                 Főosztály 
  Közigazgatási és Jogi Főosztály  
 
 
 
Polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatról, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is.  
 

 
 
A Közgyűlés 24 igen, 15 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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VI-138/16.683/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Egészségügyi Központ létrehozása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 
Miskolci Egészségügyi Központ létrehozására” című előterjesztést és 
a következő határozatot hozza: 
 
1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Semmelweis Kórház 

Rendelőintézet és Egyetemi Oktató kórházat, valamint a Diósgyőri 
Kórház-Rendelőintézetet mint két önállóan gazdálkodó költségvetési 
intézményt 2007. október 1. napjával összevonja.  

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Semmelweis Kórház-Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház Főigazgatója 

   Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 
 
2.) A két intézmény összevonása eredményeként az összevont 

Semmelweis Kórház Rendelőintézet és Egyetemi Oktató kórház, 
valamint a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet egyetemes jogutódja a 
Miskolci Egészségügyi Központ. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
 
 
3.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése pályázatot hirdet a 4. sz. 

melléklet szerinti tartalommal a Miskolci Egészségügyi Központ 
magasabb vezetői álláshelyére, főigazgatói beosztás ellátására. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály  
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4.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény egészségügyi ágazatban 
történő végrehajtásáról szóló 233/2000. (XII. 23.) Korm. rend 4. § (3) 
bekezdésében előírtak alapján a pályázat elbírálására esetenként 
létrehozandó előkészítő bizottság tagjának felkéri, a jogszabályban 
meghatározott kötelező tagokon túl Dr. Udvardy Miklóst, a DOTE 
rektorhelyettesét. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály  

 
5.) A Közgyűlés 2007. október 1. napjától a Miskolci Egészségügyi 

Központ főigazgatójának magasabb vezetői pályázat útján történő 
betöltéséig terjedő időtartamra vonatkozóan az intézmény 
vezetésével megbízza Zsipi Róbert-et. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály  
 

6.) A Közgyűlés az összevonásra tekintettel a Semmelweis Kórház 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató kórház, valamint a Diósgyőri 
Kórház-Rendelőintézet igazgatójának magasabb vezetői 
megbízatását 2007. szeptember 30. napjával átszervezés miatt 
visszavonja, és felhatalmazza a Polgármestert, hogy a szükséges 
munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály  

 
7.) A Közgyűlés jóváhagyja a Semmelweis Kórház Rendelőintézet és 

Egyetemi Oktató kórház, valamint a Diósgyőri Kórház-
Rendelőintézet egyetemleges jogutódlással való megszüntetésére 
vonatkozó megszüntető okiratát az előterjesztés 1. sz. és 2. sz. 
melléklete szerint és az összevonás eredményeként létrejövő 
Miskolci Egészségügyi Központ alapító okiratát az előterjesztés 3. 
sz. melléklete szerint. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
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8.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Semmelweis Kórház- 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, valamint a Diósgyőri 
Kórház- Rendelőintézet törzskönyvi nyilvántartásának törlésével 
kapcsolatos intézkedések megtételére illetve a létrejövő 
költségvetési intézmény nyilvántartásba vétele iránt a kérelem 
benyújtására a Magyar Államkincstár felé.  

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
  
9.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a két kórház 

összevonásával kapcsolatban a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Egészségbiztosítási Pénztár, illetve az Állami Népegészségügyi és 
Tisztiorvosi Szolgálat Észak-magyarországi Regionális Intézete felé 
a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
 
10.) A Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet, valamint a Semmelweis Kórház, 

Rendelőintézet és Egyetemi Oktatókórház összevonásával 
megalakuló Miskolci Egészségügyi Központban az eddigi 
egészségügyi reformlépések kapcsán felszabadult és ezt követően 
felszabaduló ingatlanok piaci alapon történő vagyonhasznosítását 
az önkormányzat támogatja.  

 
A hasznosításhoz szükséges döntések magalapozásához 
előterjesztést kell készíteni, melynek tartalmaznia kell az érintett 
vagyoni kört, a hasznosítás módját és technikáját, valamint az ehhez 
szükséges jogi hátteret, melynek alapját a hatályos vagyonrendelet 
kell, hogy képezze.  

 
Felelős:   Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködik:  Miskolc Holding Zrt. vezetője 
                   Miskolci Egészségügyi Központ vezetője 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

 Határidő:  2007. októberi közgyűlés 
 
11.) A Közgyűlés a X-223/96.181/2006. számú a 2007. évi belső 

ellenőrzési terv megállapítására vonatkozó határozat 2. sz. melléklet 
15. és 16. pontját hatályon kívül helyezi. 
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12.) A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a megszüntetésre kerülő 
Semmelweis Kórház Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház, 
valamint a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet a szerződéseik 
megszűnését megelőzően nyújtott és elszámolható teljesítményeik 
után járó díjakat az Országos Egészségbiztosítási Pénztár az 
egyetemes jogutód Miskolci Egészségügyi Központ részére 
utalványozza.   

 
Felelős: Polgármester 
Határidő: folyamatos  
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
 
13.) A Közgyűlés hozzájárul a Semmelweis Kórház Rendelőintézet 

Egyetemi Oktató Kórház valamint a Diósgyőri Kórház-
Rendelőintézet összevonásával létrejövő Miskolci Egészségügyi 
Központ dolgozói létszámának 30 fővel történő csökkentéséhez. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos  
Közreműködik: Miskolci Egészségügyi Központ megbízott 

vezetője 
 
14.) A Közgyűlés utasítja a 2007. október 1. napjával létrejövő Miskolci 

Egészségügyi Központ megbízott vezetőjét, hogy a 13.) pontban 
meghatározottak végrehajtása érdekében a szükséges munkáltatói 
intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos  
Közreműködik: Miskolci Egészségügyi Központ megbízott 

vezetője 
 

(Az alapító okirat, a megszüntető okirat és a pályázati felhívás a 
jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 
 
 
7. napirend tárgya: Javaslat az Esélyegyenlőségi Tanács létrehozására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. A 
szavazásnál ismertetett módosításon kívül módosító indítványt az Ifjúsági, 
Szociálpolitikai és Sport Bizottság nyújtott be. Dr. Kiss László, Vakok és 
Gyengénlátók B-A-Z. Megyei Egyesülete elnökét befogadták, szavazni így csak 
Gécziné Szentesi Julianna, Autista Gyerekek Oktatási Alapítványa kuratóriumi 
elnöke személyéről kell dönteni.  Erről kéri, szavazzanak.  
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Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottságmódosító indítványa: 
 
Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság a Határozati javaslat 2. 
pontját az alábbiak szerint javasolja kiegészíteni: 
2.) A Közgyűlés az Esélyegyenlőségi Tanács elnökévé Szűcs Erika 

alpolgármester asszonyt, tagjaivá az érintett esélyegyenlőségi 
célcsoportok érdekében tevékenykedő alábbi állami, önkormányzati és 
civil szervezetek képviselőit választja meg, a feladatért felelős 
alpolgármester megbízatásának időtartamáig. 

- Tóth Józsefné, Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 
esélyegyenlőségi referens, titkár 

- Barna Róbert, B.-A.-Z. Megyei Cigány Értelmiségi Fiatalok Közhasznú 
Egyesülete elnöke 

- Braun János, Mozgássérültek és Barátaik Miskolc Városi Egyesülete 
elnöke 

- Dr. Dobos László, B.-A.-Z. Megyei Bűnmegelőzési Alapítvány kuratóriumi 
elnöke 

- Dr. Kiss László, Vakok és Gyengénlátók BAZ. Megyei Egyesülete 
elnöke 

- Dr. Furmanné dr. Pankucsi Márta, Miskolci Egyetem Szociológiai Tanszék 
tanszékvezető 

- Gécziné Szentesi Julianna, Autista Gyerekek Oktatási Alapítványa 
kuratóriumi elnöke 

- Grinovszkyné Szendrák Dóra, RECIK Regionális Civil Központ Alapítvány 
ügyvezető igazgató 

- Jakubinyi László, Szimbiózis Alapítvány elnöke 
- Kollár Sándorné, MSZOSZ Női Választmány megyei képviselője 
- Dr. Kovács Katalin, Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat 

igazgatója 
- Dr. Pásztor Albert, Miskolc Városi Rendőrkapitányság rendőr ezredes 
- Rézműves Gabriella, „Iránytű” Avasi Szociális Szolgálat igazgatója 
- Riba Istvánné, Nyitnikék Napközi Otthonos Óvoda óvodavezető 
- Saláta Sándorné, Értünk-Velünk-Együtt Közhasznú Szervezet elnöke 
- Dr. Sáfrányné dr. Vörösváry Ildikó, Miskolc Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatal Gyámügyi Osztály osztályvezetője 
- Soós Roland, Észak-Magyarországi Regionális Átképző Központ (ÉRÁK) 

igazgató 
- Rusznyák István, Észak-Magyarországi Regionális Munkaügyi Központ 

Roma foglalkoztatási szervező 
- Teszárovics Miklós, B.-A.-Z. Megyei és Miskolc Városi Nyugdíjasok 

Érdekvédelmi Szövetsége elnöke 
- Dr. Oszkó Mariann, Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 

Közigazgatási és Jogi Főosztály főosztályvezető 
 
- Pázmándi János, Siketek és Nagyothallók Országos Szövetsége B.-A.-Z. 

Megyei Szervezete elnöke 
 
 Felelős:    Szűcs Erika alpolgármester 
 Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
 Határidő:  azonnal 
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A Közgyűlés 38 igen, 1 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az elfogadott módosításokra is. A határozati javaslat 
elfogadásához minősített többség, legalább 23 igen szavazat szükséges.  
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a  

 
VI-139/16.684/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Esélyegyenlőségi Tanács létrehozása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat az Esélyegyenlőségi 
Tanács létrehozására” című előterjesztést megtárgyalta, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenlőség 
előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvényben megfogalmazott alapvető 
célkitűzések hatékonyabb elérése érdekében – Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Esélyegyenlőségi Fóruma kezdeményezésére – létrehozza 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Esélyegyenlőségi Tanácsát. 
 
Felelős:  Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok  

Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
2.) A Közgyűlés az Esélyegyenlőségi Tanács elnökévé Szűcs Erika 
alpolgármester asszonyt, tagjaivá az érintett esélyegyenlőségi célcsoportok 
érdekében tevékenykedő alábbi állami, önkormányzati és civil szervezetek 
képviselőit választja meg, a feladatért felelős alpolgármester megbízatásának 
időtartamáig. 
 
- Tóth Józsefné, Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 

esélyegyenlőségi referens, titkár 
- Barna Róbert, B.-A.-Z. Megyei Cigány Értelmiségi Fiatalok Közhasznú 

Egyesülete elnöke 
- Braun János, Mozgássérültek és Barátaik Miskolc Városi Egyesülete 

elnöke 
- Dr. Dobos László, B.-A.-Z. Megyei Bűnmegelőzési Alapítvány kuratóriumi 

elnöke 
- Dr. Kiss László, Vakok és Gyengénlátók BAZ. Megyei Egyesülete elnöke 
- Gécziné Szentesi Julianna, Autista Gyerekek Oktatási Alapítványa 

kuratóriumi elnöke 
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- Grinovszkyné Szendrák Dóra, RECIK Regionális Civil Központ Alapítvány 
ügyvezető igazgató 

- Jakubinyi László, Szimbiózis Alapítvány elnöke 
- Kollár Sándorné, MSZOSZ Női Választmány megyei képviselője 
- Dr. Kovács Katalin, Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat 

igazgatója 
- Dr. Pásztor Albert, Miskolc Városi Rendőrkapitányság rendőr ezredes 
- Rézműves Gabriella, „Iránytű” Avasi Szociális Szolgálat igazgatója 
- Riba Istvánné, Nyitnikék Napközi Otthonos Óvoda óvodavezető 
- Saláta Sándorné, Értünk-Velünk-Együtt Közhasznú Szervezet elnöke 
- Dr. Sáfrányné dr. Vörösváry Ildikó, Miskolc Megyei Jogú Város 

Polgármesteri Hivatal Gyámügyi Osztály osztályvezetője 
- Soós Roland, Észak-Magyarországi Regionális Átképző Központ (ÉRÁK) 

igazgató 
- Rusznyák István, Észak-Magyarországi Regionális Munkaügyi Központ 

Roma foglalkoztatási szervező 
- Teszárovics Miklós, B.-A.-Z. Megyei és Miskolc Városi Nyugdíjasok 

Érdekvédelmi Szövetsége elnöke 
- Dr. Oszkó Mariann, Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 

Közigazgatási és Jogi Főosztály főosztályvezető 
- Pázmándi János, Siketek és Nagyothallók Országos Szövetsége B.-A.-Z. 

Megyei Szervezete elnöke 
 
Felelős:  Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok  
 Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
3.) A Közgyűlés felkéri az Esélyegyenlőségi Tanács elnökét, hogy a Tanács 
tevékenységéről, működésének tapasztalatairól, a jövőbeli feladatokról és az 
elért eredményeiről rendszeresen nyújtson tájékoztatást a Képviselő-testület 
felé. 
 
Felelős:  Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok  
 Főosztály 
Határidő:  azonnal 

 
 
8. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata és Lékó Péter világbajnokjelölt 
közötti 3 éves együttműködési megállapodás 
megkötésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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VI-140/16.685/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Lékó 

Sportegyesület közötti 3 éves együttműködési megállapodás 
megkötése 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Lékó Sportegyesület közötti 3 éves 
együttműködési megállapodás megkötésére” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Lékó Sportegyesülettel kötendő 3 
éves együttműködési megállapodás részleteire kiterjedő tárgyalások 
lefolytatására, továbbá a megállapodásnak a Jogi és Ügyrendi Bizottság, 
valamint a Gazdasági Bizottság zárt ülés keretében történő előzetes 
jóváhagyását követő aláírására. 
 
Felelős:               Polgármester 
Közreműködik:  Polgármesteri Kabinet 
Határidő:            2007. október 31.  
 
9. napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására a helyi 

önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel 
kapcsolatos költségvetési hozzájárulás elnyerésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítványt az Egészségügyi Bizottság nyújtott be, melyet az előterjesztő 
befogadott, így erről szavazni nem kell. 
 
Az Egészségügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
Az előkészítés során újabb dolgozó végkielégítésével történő 
létszámcsökkenés történt a Semmelweis Kórházban.  
A Bizottság javasolja, hogy az előterjesztés határozati javaslat 1./ pontjában 
szereplő táblázat 35. és 37. sorszám alatti táblázatok az alábbiak szerint 
módosuljanak: 

 
35 Semmelweis 

Kórház 
1251 3 1248 

     
37 Összesen: 5441 166 5275 

 
Város összesen:     9864    166          9698 
 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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VI-141/16.686/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatos 

költségvetési hozzájárulás elnyerésére 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Pályázat benyújtása 
létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatos költségvetési hozzájárulás 
elnyerésére” címen benyújtandó pályázati előterjesztést, és az alábbiak szerint 
határoz: 
 
1.) Utasítja a költségvetési szervek és intézmények vezetőit - mint a 

munkáltatói jogkör gyakorlóit - az alábbi álláshelyek megszüntetésének 
végrehajtására. 

 

Sor-
sz. Intézmény megnevezése 

Költségvetésben 
eng. létszám-
keret, álláshely  
(fő) 
2007. január 1. 

Létszám 
(álláshely) 

csökkentés 
(fő) 

2007.december 31-
re engedélyezett 
létszám (álláshely) 

(fő) 

1 Nyitnikék Óvoda 58 1 57 
2 Árpád u.Óvoda 66 1 65 
3 Fazola u.Óvoda 53 5 48 
4 Vasgyári Óvoda 60 4 56 
5 József u.Óvoda 80 3 77 
6 Belvárosi Óvoda 72 4 68 
7 Százszorszép Óvoda 78 4 74 

8 
Hadirokkantak 
u.Óvoda 60 3 57 

9 Középszer u.Óvoda 63 2 61 
10 Áfonyáskerti Óvoda 55 1 54 
11 Szolártsik téri Óvoda 56 4 52 
12 Bársony J.Ált.Isk. 119 2 117 
13 Kazinczy F.Ált.Isk. 109 6 103 

14 
Fazekas-Istvánffy 
Ált.Isk. 161 7 154 

15 Szabó Lőrinc Ált.Isk. 156 6 150 
16 Selyemréti Ált.Isk. 100 2 98 
17 10.sz.Petőfi S.Ált.Isk. 96 2 94 

18 
Bem J.Általános 
Iskola 88 5 83 

19 21.sz.Általános Iskola 139 12 127 

20 
II.Rákóczi F.Általános 
Isk. 100 1 99 

21 Könyves K. Ált.Isk. 110 2 108 
22 Szilágyi Dezső Ált.Isk. 111 7 104 
23 Herman Ottó Ált.Isk. 140 7 133 

24 
Bulgárföldi Általános 
Isk. 90 14 76 

25 
Avastetői Általános 
Isk. 145 3 142 
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26 Komlóstetői Ált.Isk. 113 3 110 
27 Éltes Mátyás Ált.Isk. 76 1 75 

28 
Tüskevár Általános 
Isk. 66 2 64 

29 
Debreczeni Márton 
Szakképző 117 9 108 

30 
Szemere Bertalan 
Szakközépiskola 232 6 226 

31 
Ferenczi Sándor Eü. 
Szakközépiskola 113 2 111 

32 
Diósgyőr-Vasgyári 
Szakképző 190 3 187 

33 
Eötvös József 
Szakközépiskola 173 5 168 

34 
Baross Gábor 
Szakközépiskola 105 2 103 

35 Semmelweis Kórház 1251 3 1248 
36 Diósgyőri Kórház 640 22 618 
37 Összesen 5441 166 5275 
 Város összesen                            9864                  166                     9698 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatánál és intézményeinél a dolgozói 
létszám (álláshely) 9864 főről 9699 főre csökken. Ennek megfelelően a 
6/2007(III.7.)sz. költségvetési rendeletünk 2007.december 31-ével módosításra 
kerül. 
 
Felelős:                    Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
      Közigazgatási és Jogi Főosztály 
      Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főo 

Határidő:                 azonnal 
   
2.) Egyetért azzal, hogy a létszámcsökkentések miatti kötelezettségek 
teljesítéséhez 223.501.404,-Ft egyszeri hozzájárulás igénylése benyújtásra 
kerüljön. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:       Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
                  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
        Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

Határidő:   azonnal 
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3.) Felhatalmazza a Polgármestert az igénybejelentéssel kapcsolatos 
intézkedések megtételére. 
 
Felelős:                     Polgármester 
Közreműködik:         Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
                    Közigazgatási és Jogi Főosztály 
          Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

Határidő:                    azonnal 
 
4.) A létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen alkalmazottak 
foglalkoztatására az önkormányzat költségvetési szerveinél: 

- a meglévő üres álláshelyeken,- az előreláthatólag megüresedő 
álláshelyeken, 

- illetve fenntartói körön kívül nincs lehetőség. 
                                                                   
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:         Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
                    Közigazgatási és Jogi Főosztály 
          Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

Határidő:   azonnal 
 
10. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Városi Szabadidőközpont alapító 

okiratának módosítására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

VI-142/16.687/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Városi Szabadidőközpont alapító okiratának 

módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat a Miskolc Városi 
Szabadidőközpont alapító okiratának módosítására” tárgyú előterjesztést 
megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza: 
A Közgyűlés a „Javaslat a Miskolc Városi Szabadidőközpont alapító okiratának 
módosítására” tárgyú előterjesztést jóváhagyja, hozzájárul a pihenőszobák 
működtetéséhez és az alapító okirat módosításához.  
Felelős:               Orosz Lajos alpolgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
         Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
Határidő:             azonnal  

(Az alapító okirat a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
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11. napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2008. 
évi forduló 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány - az előterjesztőin kívül - nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A Határozati javaslat 2. pontja az alábbiak szerint módosul: 
 
2. Engedélyezi az előterjesztésben szereplő 400 fő keretösszegig a 
pályázatok befogadását, melyből 370 db-ot „A” típusúként 30 db-ot ”B” 
típusúként lehet benyújtani. Amennyiben az engedélyezett „B” típusú keret 
erejéig nem érkezik elegendő számú érvényes pályázat, akkor a megmaradó 
keret szám az „A” típusú pályázatra biztosított keretszámot növeli. Egyben 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2008. évi költségvetésben pályázati 
önrészként biztosítsa a 3.000.- Ft/fő/hó összeget, melyből az „A” típusban 
nyertes pályázók 2008. márciusától, a „B” típusban nyertes pályázók 2008. 
októbertől részesüljenek ösztöndíjban. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:    2008. évi költségvetés elfogadása 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

VI-143/16.688/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2008. évi fordulója 
 
A Közgyűlés megtárgyalta a „Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2008. évi fordulója” tárgyú 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
A Közgyűlés: 
 
1. Engedélyezi, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
csatlakozzon az Oktatási és Kulturális Minisztérium által meghirdetett Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzat Ösztöndíjpályázathoz, egyben 
felhatalmazza a Polgármestert az 1. sz. mellékletben szereplő Nyilatkozat 
aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Egészségügyi,Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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2. Engedélyezi az előterjesztésben szereplő 400 fő keretösszegig a 
pályázatok befogadását, melyből 370 db-ot „A” típusúként 30 db-ot ”B” 
típusúként lehet benyújtani. Amennyiben az engedélyezett „B” típusú keret 
erejéig nem érkezik elegendő számú érvényes pályázat, akkor a megmaradó 
keret szám az „A” típusú pályázatra biztosított keretszámot növeli. Egyben 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy a 2008. évi költségvetésben pályázati 
önrészként biztosítsa a 3.000.- Ft/fő/hó összeget, melyből az „A” típusban 
nyertes pályázók 2008. márciusától, a „B” típusban nyertes pályázók 2008. 
októbertől részesüljenek ösztöndíjban. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2008. évi költségvetés elfogadása 
 
3. Felhatalmazza a Polgármestert a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat pályázati feltételeinek kiírására – a 2., 3. sz. 
mellékletek szerint – valamint a pályázattal kapcsolatos döntést megelőző 
adminisztrációs tevékenységek lebonyolítására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Egészségügyi,Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
Határidő:   2007. október 1. és 2007. november 28. 
 
4. Felhatalmazza az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport-, és az Oktatási és 
Kulturális Bizottságot, hogy a pályázatokkal kapcsolatos döntéseket együttes 
ülésen hozzák meg, a 4. sz. mellékletben alkalmazandó bírálati szempontok 
alapján.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság  

Oktatási és Kulturális Bizottság 
Határidő:   2007. november 28. 
 

(A pályázat a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 

 
12. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Kistérség Többcélú Társulása 

Társulási Megállapodásnak módosítására 
 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz, melyhez 
módosító javaslat nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
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VI-144/16.689/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Kistérség Többcélú Társulása társulási 

megállapodásának módosítása 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Miskolc Kistérség Többcélú 
Társulása társulási megállapodásának módosítása” című előterjesztést  
megtárgyalta és a társulási megállapodás módosítását a mellékelt szövegezés 
szerint elfogadja.  
A közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a megállapodás módosításának 
aláírására. 
 
Felelős:   Káli Sándor polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 

(A társulási megállapodás módosítása a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

13. napirend tárgya:  Javaslat a Bükk hegységben található klimatikus 
gyógyhelyekhez kapcsolódó fejlesztés 
megvalósítása érdekében megkötendő 
együttműködési megállapodás elfogadására  

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

VI-145/16.690/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Együttműködési megállapodás aláírása a Bükk – hegységben 

található klimatikus gyógyhelyekhez kapcsolódó integrált 
fejlesztés érdekében 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
Együttműködési megállapodás aláírására a Bükk – hegységben található 
klimatikus gyógyhelyekhez kapcsolódó integrált fejlesztés érdekében” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert, hogy 
az előterjesztés mellékletét képező együttműködési megállapodást Miskolc 
képviseletében aláírja és saját hatáskörben az operatív feladatokat végző 
hivatali munkatársakat kijelölje. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Miskolc Holding Zrt.   
    Kulturális és Vendégforgalmi Osztály 
    Város – és Térségfejlesztési Osztály 
Határidő:   azonnal 

 
(Az együttműködési megállapodás a jegyzőkönyvhöz mellékelve)  
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14. napirend tárgya:  Javaslat a Szentpéteri kapuban kereskedelmi, 
gazdasági célra hasznosítható ingatlan 
értékesítésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Több 
módosító indítvány érkezett. A módosítók közül a Gazdasági Bizottságé 
tartalmában megegyezik a Fidesz frakcióéval, melyeket elfogad 
előterjesztőiként, így a Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság 
módosítója okafogyottá vált, ezért szavazni róla nem kell.  
 
A Fidesz frakció módosító indítványa: 
 
Az eredeti határozati javaslat 1-3. pontja helyébe a következő szöveg kerül: 

A Közgyűlés Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatának karbantartása 
keretében a 11116/3 hrsz.-ú „beépítetlen terület” megnevezésű ingatlan 
kereskedelmi hasznosítását elősegítő (a beépítési magasságot és a 
beépíthetőség mértékét növelő, a környezetében lévő épületekhez igazító) 
MÉSZ módosítás megindítását jóváhagyja, és utasítja a Polgármestert annak 
lefolytatására. 

Felelős:  Polgármester 

Közreműködik: Főépítészi Csoport 

Határidő:  folyamatos 

 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság javasolja, hogy az eredeti határozati javaslat 1-3. pontja helyébe a 
következő szöveg kerül: 

.  A Közgyűlés Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatának 
karbantartása keretében a 11116/3 hrsz.-ú „beépítetlen terület” 
megnevezésű ingatlan kereskedelmi hasznosítását elősegítő (a beépítési 
magasságot és a beépíthetőség mértékét növelő, a környezetében lévő 
épületekhez igazító) MÉSZ módosítás megindítását jóváhagyja, és utasítja 
a Polgármestert annak lefolytatására. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  folyamatos 
 
 
A Városfejlesztési, Üzemeltetési és Turisztikai Bizottság módosító 
indítványa: 
 
A határozati javaslat 2. pontja folytatódik: 
 
, valamint arra, hogy a terület temető felé eső oldalán olyan zöldsáv 
kialakítására kerüljön sor, amely megfelelő módon elválasztja a különböző 
funkciójú területeket.  
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Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot.  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

VI-146/16.691/2007. sz. H A T Á R O Z A T: 
 
Tárgy: Szentpéteri kapuban kereskedelmi-gazdasági célra 

hasznosítható ingatlan értékesítése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Szentpéteri 
kapuban kereskedelmi-gazdasági célra hasznosítható ingatlan értékesítésére” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatának karbantartása 
keretében a 11116/3 hrsz.-ú „beépítetlen terület” megnevezésű ingatlan 
kereskedelmi hasznosítását elősegítő (a beépítési magasságot és a 
beépíthetőség mértékét növelő, a környezetében lévő épületekhez igazító) 
MÉSZ módosítás megindítását jóváhagyja, és utasítja a Polgármestert annak 
lefolytatására. 

Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  folyamatos 

 
15. napirend tárgya:  Javaslat magasabb vezetői álláshelyekre történő 

pályázat kiírására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítványt az Oktatási és Kulturális Bizottság nyújtott be, melyet 
előterjesztőiként befogad. 
 
Az Oktatási és Kulturális Bizottság módosító indítványa: 

 
A határozati javaslathoz kapcsolódó II. sz. Melléklet: a Miskolci Galéria Városi 
Művészeti Múzeum magasabb vezetői álláshelyére szóló Pályázati felhívás az 
alábbiakkal egészüljön ki: 
 
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
- nyelvismeret    
- tudományos minősítés       
 
Felelős:                Polgármester 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály                                       
Határidő:             azonnal           

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) meghozta a 
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VI-147/16.692/2007. sz.  H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Magasabb vezetői álláshelyekre történő pályázat kiírása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat magasabb 
vezetői álláshelyekre történő pályázat kiírására” című előterjesztést és az 
alábbiak szerint döntött: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése pályázatot hirdet az I-III. számú 
melléklet szerinti tartalommal a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és Szabadidő 
Központ, a Miskolci Galéria  Városi Művészeti Múzeum, valamint a Miskolci 
Nemzeti Színház magasabb vezetői álláshelyére , igazgatói beosztás 
ellátására. 
 
Felelős :    Káli Sándor polgármester 
Közreműködik :  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő :   azonnal 
 

(A pályázat a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
 
16. napirend tárgya:  Javaslat a Közgyűlés 2007. II. félévi 

munkatervének a megállapítására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Több 
módosító indítvány is érkezett, melyeket előterjesztőiként befogad, így ezekről 
külön szavazni nem kell.  
 
Az Egészségügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
Az Egészségügyi Bizottság javasolja a munkatervbe a novemberi napirendi 
pontok közé felvenni az alábbi témákat:  
 
1./ Az egészségügyi alapellátáshoz tartozó ügyeleti rendszer működésének 
áttekintése 
 
Előterjesztő:   Szűcs Erika alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Közreműködnek:   Dr. Szalkai Iván Miskolc város főorvosa 

Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Egyetemi Oktató 
Kórház, 

                               Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet 
Véleményezi:   Egészségügyi,  
                         Gazdasági,  
                         Pénzügyi, 
                         Jogi és Ügyrendi Bizottság 
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2./ Javaslat a védőnői szolgálat struktúrájának módosítására és 
továbbfejlesztésére 
 
Előterjesztő:   Szűcs Erika alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  Egészségügyi, Családvédelmi és  

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Közreműködnek:   Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat  
Véleményezi:   Egészségügyi,  
                         Gazdasági,  
                        Pénzügyi, 
                         Jogi és Ügyrendi Bizottság 
 
3./ Miskolc város egészségügyi alapellátásának és fogorvosi szakellátásának 
áttekintése 
 
Előterjesztő:   Szűcs Erika alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
                                     Dr. Szalkai Iván Miskolc város főorvosa 
Véleményezi:   Egészségügyi,  
                         Gazdasági,  
                        Pénzügyi, 
                         Jogi és Ügyrendi Bizottság 
 
A Városfejlesztési Üzemeltetési és Turisztikai  Bizottság módosító 
indítványa:  
 
November: 
- Beszámoló az MVK Rt. forgalomszervezési intézkedéseinek hatásairól, 

tapasztalatairól, eredményéről. 
Előterjesztő:   Orosz Lajos alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  MVK Zrt. ügyvezető igazgatója 
Véleményezi:   Gazdasági 
     Városfejlesztési, üzemeltetési és Turisztikai 
     Pénzügyi 
     Környezetvédelmi és Energiaügyi 
     Jogi és Ügyrendi Bizottság 
December: 
- Tájékoztató a csapadékvíz-elvezetés meglévő rendszerének állapotáról, a 

szükséges rekonstrukciókról és indokolt kiépítésekről. A rekonstrukciók és 
beruházások tárgyi és anyagi feltételeiről. 

Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 
Előkészítésért felelős: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 

Főosztály 
Közreműködik:  MIVIZ Kft., Városgazda Kht.  
Véleményezi:  Gazdasági 
    Városfejlesztési, üzemeltetési és Turisztikai 
    Pénzügyi 
    Környezetvédelmi és Energiaügyi 
    Jogi és Ügyrendi Bizottság 
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A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság javasolja, hogy: 
 
 októberben a 4. napirendi ponthoz véleményezőként kerüljön be a 

Gazdasági Bizottság. 
 novemberben a tervezett 2. és 3. napirendi pontok kerüljenek át a 

decemberi Közgyűlésre. 
 novemberben a 10. napirendi ponthoz véleményezőként kerüljön be a 

Gazdasági Bizottság 
 
A Fidesz frakció módosító indítványa:  
 
Az alábbi előterjesztés kerüljön a novemberi Közgyűlés elé: 

Tájékoztató Miskolc Megyei Jogú Város foglalkoztatási helyzetéről. 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
Előkészítésért felelős: Polgármesteri Kabinet 
Véleményezi:  Valamennyi Bizottság 
 

Az alábbi előterjesztés kerüljön a decemberi Közgyűlés elé: 

Beszámoló az alapfokú nevelési-oktatási intézmények elmúlt években 
végrehajtott integrációjának nevelési-oktatási és gazdasági 
következményeiről. 
 
Előterjesztő:                  Káli Sándor polgármester 
Előkészítésért felelős:  Közoktatási,Sport és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Véleményezi:                Oktatási és Kulturális, 
 Pénzügyi, 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 

 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

VI-148/16.693/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: A Közgyűlés 2007. II. félévi munkatervének megállapítása 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a 2007. II. félévi munkatervét a 
melléklet szerint állapítja meg. 
 
Határidő és felelős: munkaterv szerint 
 

(A munkaterv a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
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17. napirend tárgya:  Beszámoló az átruházott hatáskörök 
gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2007. I. 
félév ) 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 38 igen,0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

 
 
VI-149/16.694/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Beszámoló az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a 

lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról (2007. 
évi I. félév) 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló az 
átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatok végrehajtásáról (2007. évi I. félév)” című előterjesztést, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt 

határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 2007. évi I. 
féléves beszámolót elfogadja. 

 
 Felelős:  Polgármester 
 Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 Határidő:  azonnal  
 
2.) A Közgyűlés a „Miskolctapolca turisztikai fejlesztésének érdekében 

szükséges döntések” tárgyában hozott IV-91/16.430/2007. sz. határozata 
2. pontjának végrehajtási határidejét a 2007. novemberi Közgyűlésre 
módosítja. 

 
Felelős:  Bizottság elnöke 
Közreműködik: Polgármesteri Hivatal érintett szakosztályai 
 Miskolc város tulajdonában álló, az ügyben érintett 

gazdasági társaságok 
Határidő:  2007. novemberi Közgyűlés 
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1. sürgősségi napirend tárgya:  A 38388 hrsz-ú, valamint a 38122/2 hrsz.-ú  
ingatlan használati jogának a hámori szikla- 
és jégmászó sportegyesület részére 
határozott időre közcélú adományként 
történő átadására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és     
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő ) meghozta a 

 
VI-150/16.699/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: A Hámori Szikla-és Jégmászó Sportegyesület részére a 38388 

hrsz-ú, valamint a 38122/2 hrsz.-ú ingatlan használati jogának 
határozott időre közcélú adományként történő átadása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 38388 hrsz-
ú, valamint a 38122/2 hrsz.-ú ingatlan használati jogának a Hámori Szikla-és 
Jégmászó Sportegyesület részére határozott időre közcélú adományként 
történő átadására tárgyú előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy a Miskolc 38388 hrsz-
ú ingatlan, valamint a 38122/2 hrsz.-ú ingatlan 1022 m2-es területének 
használati joga adományként 5 évre a Hámori Szikla-és Jégmászó 
Sportegyesület részére átadásra kerüljön. 
 
A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert az adomány átadásához 
szükséges dokumentumok aláírására. 
 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Vagyongazdálkodási Osztály szerződés előkészítésében 

Városüzemeltetési és Beruházási Osztály terület 
birtokbaadásában 

Határidő:   szerződés megkötésére határozat meghozatalát követő 15 
nap 

                            terület birtokbaadása a szerződést követő 8 nap 
 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  a Miskolc - Térségi Integrált Szakképző 

Központ Kht.  Felügyelő Bizottsági tagjának  
megválasztására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 1 nem és     
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő ) meghozta a 

 63 



VI-151/16.700/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc - Térségi Integrált Szakképző Központ Kht. Felügyelő 

Bizottsági tagjának megválasztása  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a 
Javaslat a Miskolc-Térségi Integrált Szakképző Központ Kht. Felügyelő 
Bizottsági tagjának megválasztása című előterjesztést és az alábbiak szerint 
döntött: 
 
A Közgyűlés  
 
1. A Miskolc-Térségi Integrált Szakképző Központ Kht. Felügyelő Bizottsági 
tagjának, Nyírő Lászlónak lemondását elfogadja és  2007. szeptember 20. 
napjától 2010. június 30. napjáig terjedő határozott időtartamra megválasztja 
Tóthné Márton Garbriellát (szül: Márton Gabriella, anyja neve: Berecz Mária, 
szül.idő: 1977.08.07. lakcím: Mezőkövesd, Zsófia  u. 33.). 
             
2. Az 1. pontnak megfelelően elfogadja az alapító okirat módosítását, és 
utasítja a Miskolc-Térségi Integrált Szakképző Központ Közhasznú Társaság 
ügyvezetőjét az alapító okirat módosításához szükséges cégbírósági eljárás 
lefolytatására.   
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MITISZK Kht. 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat „Energiaváros” pályázat 

benyújtására 
 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester   
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és     
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő ) meghozta a 
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VI-152/16.701/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: „Energiaváros” pályázat benyújtása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Energiaváros pályázat 
benyújtása” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata pályázatot nyújt be az 
Európai Unióhoz az “Energiaváros” szükséges költségek támogatására. 
 
Pályázat összköltsége: 381,000,000 Ft 
Megpályázandó összeg: 381,000,000 Ft 
Biztosítandó saját erő: 95,250,000 Ft 
 
2. A pályázat benyújtásához szükséges saját erő fedezetét a Miskolc Holding 
Zrt. Biztosítja. 
 
3. A város energetikai állapotáról a lakosságot a lehetséges eszközök 
igénybevételével széles körben tájékoztatni kell. 
. 
 
Felelős: Orosz Lajos alpolgármester 
Határidő: 2007. szeptember 28. 
 
 
 
 
 
Polgármester: Ezzel a napirendek szavazásának a végére értek. A következő 
Közgyűlés várható időpontja: 2007. október 18. Az ülést 18.36-kor berekeszti.  

 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 

        
 Dr. Mészáros Miklós                                                Káli  Sándor 
     j e g y z ő                                                        p o l g á r m e s t e r 
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